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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΔΩΡΙΔΟΣ 

2η Τακτική Συνεδρίαση 

Τρίτη, 09.02.2021 

Ώρα: 18:00 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΚΑΠΕΝΤΖΩΝΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ (με αλφαβητική σειρά) 

1. ΑΣΗΜΑΚΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

2. ΓΕΡΑΝΤΩΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

3. ΓΚΙΚΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

4. ΓΛΥΜΙΤΣΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

5. ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

6. ΔΡΟΣΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

7. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ ΑΝΔΡΕΑΣ 

8. ΖΕΤΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

9. ΚΑΓΙΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

10. ΚΑΖΑΝΑ ΜΑΡΙΑ 

11. ΚΑΛΛΙΑΜΠΕΤΣΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ 

12. ΚΑΡΑΧΑΛΙΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

13. ΛΑΪΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
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14. ΜΑΡΤΕΚΑΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 

15. ΜΑΥΡΟΜΜΑΤΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 

16. ΜΠΑΡΜΠΟΥΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

17. ΠΑΛΑΣΚΩΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

18. ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ ΕΛΕΝΗ 

19. ΠΑΠΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ 

20. ΠΑΠΑΛΕΞΙΟΥ ΕΥΘΥΜΙΟΣ 

21. ΠΟΛΙΤΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ 

22. ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ 

23. ΤΑΡΑΤΣΑΣ ΔΗΜΟΣ 

24. ΦΛΕΓΓΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

25. ΦΛΩΡΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

26. ΧΑΡΔΑΛΟΥΠΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ (με αλφαβητική σειρά) 

1. ΖΕΚΙΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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     Επίσης η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τους τρεις (3) κληθέντες στην 

συνεδρίαση Προέδρους Κοινοτήτων του Δήμου μας ήταν: 

 

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ 

1 ΒΡΕΤΤΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ (Πρόεδρος Κοινότητας Υψηλού Χωριού) 

 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ 

 

     Στη συνεδρίαση συμμετείχαν επίσης ο Πρόεδρος Συμβουλίου Κοινότητας 

Ευπαλίου κ. ΤΣΙΟΥΣΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ και ο Πρόεδρος Συμβουλίου 

Κοινότητας Μανάγουλης κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΕΥΘΥΜΙΟΣ, προκειμένου να 

καταθέσουν τις απόψεις τους για εκτός ημερήσιας διάταξης θέματα που 

αφορούσαν τις αντίστοιχες Κοινότητες. 

 

     Στη συνεδρίαση συμμετείχε και ο Δήμαρχος κ. Καπεντζώνης Γεώργιος 

καθώς και ο Γενικός Γραμματέας του Δήμου κ. Ανθής Ιωάννης. 

     Επίσης στη συνεδρίαση συμμετείχε και ο Δημοτικός Υπάλληλος κ. Μπάκας 

Χαράλαμπος, για την τήρηση των πρακτικών. 

 

     Η Πρόεδρος ύστερα από την διαπίστωση απαρτίας κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης. 

 

 

 

 

 

1 ΑΝΔΡΕΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ (Πρόεδρος Κοινότητας Ζοριάνου) 

2 ΝΙΚΟΛΕΤΟΣ ΦΩΤΙΟΣ (Πρόεδρος Κοινότητας Τριστένου) 
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ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

1. Ψήφισμα για τη διάθεση των υγρών αποβλήτων του ιχθυογεννητικού 

σταθμού «ΝΗΡΕΑΣ». 

2. Ψήφισμα για το προωθούμενο Νομοσχέδιο για τις αυτοδιοικητικές εκλογές.  

 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

1. Ορισμός εκπροσώπων του Δήμου Δωρίδος, με τους αναπληρωτές τους, 

για τη συγκρότηση γνωμοδοτικών επιτροπών αρμοδιότητας περιοχής 

Λιμεναρχείου Μεσολογγίου και των Λιμενικών Τμημάτων που υπάγονται σ’ 

αυτό για τα παρακάτω θέματα: α) περί ανέλκυσης, απομάκρυνσης ή 

εξουδετέρωσης ναυαγίων και λοιπών συναφών θεμάτων, β) περί  

θαλασσίων μέσων αναψυχής. Καθορισμός ωρών απασχόλησης 

Ληξιάρχων Δημοτικών Ενοτήτων Δήμου Δωρίδος, για το έτος 2021.  

2. Δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του δημοτικού ακινήτου (πρώην 

Δημοτικού Σχολείου Ζωριάνου) στο Σύλλογο Ζωριανιτών Δωρίδος «ο 

Άγιος Νικόλαος».  

3. Δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του δημοτικού ακινήτου (πρώην 

Δημοτικού Σχολείου Τριστένου) στο Σύλλογο αδελφότητας Τριστενιωτών.  

4. Έγκριση Απολογισμού – Ισολογισμού έτους 2019 του Κληροδοτήματος 

(κεφαλαίου αυτοτελούς διαχείρισης) με την επωνυμία «Κληροδότημα 

Ιωάννη Κοντώση» της Κοινότητας Υψηλού Χωριού.  

5. Έγκριση Απολογισμού – Ισολογισμού έτους 2020 του Κληροδοτήματος 

(κεφαλαίου αυτοτελούς διαχείρισης) με την επωνυμία «Κληροδότημα 

Ιωάννη Κοντώση» της Κοινότητας Υψηλού Χωριού.  

6. Έγκριση Προϋπολογισμού έτους 2021 του Κληροδοτήματος (κεφαλαίου 

αυτοτελούς διαχείρισης) με την επωνυμία «Κληροδότημα Ιωάννη 

Κοντώση» της  Κοινότητας Υψηλού Χωριού.  

7. Πρόταση Επιτροπής «Δωρίδα 2021» για ένταξη στο Αναπτυξιακό 

Πρόγραμμα «Αντώνης Τρίτσης».  
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8. Ψήφισμα για την αναγκαιότητα υλοποίησης του διαγώνιου οδικού άξονα 

«ΛΑΜΙΑ – ΙΤΕΑ – ΑΝΤΙΡΡΙΟ».  

 

……………………. 
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ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

ΘΕΜΑ 1ο ΕΗΔ 

Ψήφισμα για τη διάθεση των υγρών αποβλήτων του ιχθυογεννητικού 

σταθμού «ΝΗΡΕΑΣ».  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχουν γνωστοποιηθεί στο Προεδρείο δύο θέματα εκτός 

ημερήσιας διάταξης, ψηφίσματα τα οποία έχουν κοινοποιηθεί σε όλα τα μέλη 

του Δημοτικού Συμβουλίου. Να δώσω το λόγο στον κ. Λάιο, ο οποίος 

εισηγείται το πρώτο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης, να μας πει τον τίτλο, να 

μας αιτιολογήσει το κατεπείγον για να προχωρήσουμε στη λήψη απόφασης 

για τη συζήτηση ή μη του συγκεκριμένου θέματος.  

ΛΑΙΟΣ: Ναι, κα Πρόεδρε, ευχαριστώ.  

Το κατεπείγον του θέματος αφορά μία παράβαση περιβαλλοντικού χαρακτήρα 

που κρατά πολλά χρόνια και κάποια στιγμή αυτό πρέπει να ξεκαθαρίσει. Για 

αυτό το θεωρώ κατεπείγον. Μπορώ να συνεχίσω, αν συμφωνεί το Σώμα στην 

εισήγηση;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ θα έλεγα να μην κάνουμε ονομαστική ψηφοφορία. Αν 

υπάρχει αντίρρηση, να γίνει raise hand από κάποιον. Εάν δηλαδή κάποιος 

συνάδελφος δεν θέλει να συζητηθεί το  θέμα, ως εκτός ημερησίας, να μας το 

δηλώσει, για να δω αν υπάρχει ομοφωνία, αλλιώς να πάω σε ονομαστική. 

Υπάρχει αντίρρηση από τους συναδέλφους; Ανοίγω τα μικρόφωνα, υπάρχει 

αντίρρηση από τους συναδέλφους να προχωρήσουμε στη συζήτηση του εν 

λόγω θέματος, εκτός ημερήσιας διάταξης; Όχι, δεν βλέπω κάποια αντίρρηση, 

συνεπώς ομόφωνα ψηφίζεται το κατεπείγον και προχωρούμε στη συζήτηση 

του εν λόγω θέματος. Πείτε μας τον τίτλο και αναπτύξτε το θέμα, κ. Λάιε.  

ΛΑΙΟΣ: Το θέμα είναι «Σχετικά με τη διάθεση των υγρών αποβλήτων του 

ιχθυογεννητικού σταθμού Νηρέας».  

Σχετικά με τη διάθεση των υγρών αποβλήτων του ιχθυογεννητικού σταθμού 

Νηρέας, ο οποίος έχει τις εγκαταστάσεις του στον παραλιακό οικισμό 

Χιλιαδού, της Τοπικής Κοινότητας Μανάγουλης, έχουμε να αναφέρουμε τα 
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ακόλουθα. Ο σταθμός, στο πλαίσιο της δραστηριότητάς του αντλεί νερό από 

τη θάλασσα μέσω αγωγού άντλησης από αρκετή απόσταση από την ακτή, 

περίπου 400 μέτρα, για να διασφαλιστεί η καλή ποιότητα του νερού για τα 

εκτροφεία του. Όπως και ο τότε Φορέας Διαχείρισης Κορινθιακού Κόλπου 

αναφέρει, με την από 19-9-2019 επιστολή του, με την υπ’ αριθμόν 1611/2002 

οριστική άδεια διάθεσης υγρών αποβλήτων και καθορισμού αποδέκτη, τα 

νερά της απάντλησης των εγκαταστάσεων του σταθμού πρέπει να οδηγούνται 

σε δεξαμενή καθίζησης, η οποία υπάρχει και λειτουργεί και από εκεί με αγωγό 

σε απόσταση τουλάχιστον 200 μέτρα μέσα στη θάλασσα, από την ακτή.  

Αντί αυτού, υπήρχε μικρότερος σε μήκος αγωγός, ο οποίος έχει πολλά χρόνια 

που έχει καταστραφεί και η εκροή των νερών γίνεται επί της ακτής. Η εταιρία 

έχει δεσμευτεί, σε σχετικές συναντήσεις, τόσο στον πρώην Δήμο Ευπαλίου, το 

2009, όσο και στο Δήμο Δωρίδας, το 2014, ότι ο αγωγός θα είχε 

κατασκευαστεί αρκετά χρόνια νωρίτερα. Υπάρχει σχετική έγγραφη δέσμευση 

από το 2009. Κατόπιν τούτων και με δεδομένα επιπλέον ότι, αφενός μεν ο 

σταθμός βρίσκεται εντός του συνεχούς αναπτυσσόμενου τουριστικού οικισμού 

Χιλιαδού, αφετέρου η παραλιακή και η παράκτια ζώνη του Δήμου Δωρίδας, 

λόγω της ιδιαίτερης περιβαλλοντικής ευαισθησίας και αξίας που παρουσιάζει, 

είναι ενταγμένες στο δίκτυο NATURA 2002, ζητάμε από το Δήμο Δωρίδας να 

προβεί σε κάθε απαραίτητη ενέργεια για την άμεση και ασφαλή επίλυση του 

περιβαλλοντικού προβλήματος που υποβαθμίζει την παραλία της Χιλιαδούς.  

Η Δημοτική Αρχή, το Τοπικό Συμβούλιο Μανάγουλης, έχουν μία ευθύνη για τη 

μεγάλη καθυστέρηση αποκατάστασης της παρανομίας, που όλα αυτά τα 

χρόνια αδράνησαν ή και αδιαφόρησαν για να πιέσουν με όλα τα νόμιμα μέσα 

για να αναγκάσουν την εταιρία να συμμορφωθεί με την περιβαλλοντική άδειά 

του. Στόχος του Δημοτικού Συμβουλίου πρέπει να είναι, πρώτον το φετινό 

καλοκαίρι να λειτουργήσει ο ιχθυογεννητικός σταθμός σύμφωνα με την άδειά 

του. Καλούμε τη Δημοτική Αρχή, το Τοπικό Συμβούλιο Μανάγουλης, τη 

μείζονα και ελάσσονα αντιπολίτευση, καθώς και τις αρμόδιες Υπηρεσίες να 

στηρίξουν την πρότασή μας για την άμεση αποκατάσταση του αγωγού. Ας 

αναλάβει ο καθένας τις ευθύνες του. Ευχαριστώ.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Λάιε, έχετε στείλει και ένα ψήφισμα, έτσι δεν είναι; Θέλετε 

να αναφέρετε και το δια ταύτα, γιατί αυτό θα είναι το αποφασιστικό κομμάτι; 

Προχωρήστε στο ψήφισμα και πείτε μας τι εισηγείστε.  

ΛΑΙΟΣ: Για να μην διαβάζω πάλι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το τέλος, το δια ταύτα.  

ΛΑΙΟΣ: Ναι. Εάν σε εύλογο χρονικό διάστημα ενός μήνα δεν έχουμε από 

εσάς, προς την εταιρεία απευθύνομαι, ακριβές χρονοδιάγραμμα για την πιστή 

εφαρμογή της περιβαλλοντικής αδείας του ιχθυογεννητικού σταθμού, ο Δήμος 

Δωρίδας θα προβεί σε όλες τις νόμιμες ενέργειες για να διασφαλίσει τη 

νομιμότητα, τους δημότες, το περιβάλλον της περιοχής.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ευχαριστούμε πολύ. Ο κ. Φλώρος;  

ΦΛΩΡΟΣ: Εδώ μία επιστολή ζητά να στείλει ο Δήμος, όπου ζητάμε το 

αυτονόητο. Δηλαδή απ’ ό,τι διαβάζω στην επιστολή προς το Νηρέα, την οποία 

θέλει να αποστείλει ο δήμος και με την έγκριση, βέβαια, του Δημοτικού 

Συμβουλίου, αυτό νομίζω ότι θα θέλει ο κ. Λάιος, ζητάμε το αυτονόητο, σαν 

δήμος, η εταιρία να ανταποκριθεί στις δεσμεύσεις της όπως οφείλει να κάνει 

και έπρεπε να το έχει ήδη πράξει.  

Λέει, λοιπόν, ότι με βάση την οριστική άδεια περιβαλλοντικής μελέτης, την υπ’ 

αριθμ. 1611/4-4-2002, πρέπει τα υγρά απόβλητα να πηγαίνουν με ένα 

σωλήνα σε βάθος 200 μέτρων. Αυτό λέει το ορίζει, τουλάχιστον 200 μέτρων 

και βέβαια παίρνει και το νερό για την ιχθυοκαλλιέργεια από 300 μέτρα, για να 

είναι καθαρό και να πηγαίνει μέσα στα 200 μέτρα. Αυτό το ορίζει η άδεια, η 

περιβαλλοντική, που δόθηκε, η άδεια διάθεσης, η οριστική άδεια. Είναι 

αυτονόητο, είναι στις υποχρεώσεις του Δήμου να ζητήσει να εφαρμοστεί η 

άδεια και να μην βγαίνουν τα λύματα στην παραλία, γιατί πραγματικά είναι μία 

τουριστική περιοχή, με δυνατότητες ανάπτυξης και να πηγαίνουν 200 μέτρα, 

που ορίζει η σύμβαση, η άδεια που έχει δοθεί.  

Δεν βλέπω κάτι να το συζητήσουμε, ζητά να εφαρμοστεί η αδειοδότηση, 

τίποτα περισσότερο. Άρα, είμαστε υποχρεωμένοι, σαν δήμος, χωρίς να το 

κάνουμε και χωρίς να το ζητήσει το Δημοτικό Συμβούλιο, ούτε κάποια 

παράταξη, να το κάνει η Δημοτική Αρχή. Οι  υπεύθυνοι του δήμου να στείλουν 
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ένα έγγραφο και να πει, κύριοι, εφαρμόστε αυτό για να μην ρυπαίνετε το 

περιβάλλον.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Φλώρο, να σας διακόψω και να διευκρινίσω, με 

συγχωρείτε για τη διακοπή.  

Να διευκρινίσω το εξής, γιατί αισθάνομαι ότι ίσως δεν έχει γίνει αντιληπτό. Ο 

κ. Λάιος έχει φέρει ένα ψήφισμα, ένα κείμενο, το οποίο τιτλοφορεί σαν 

επιστολή προς την εταιρία Νηρέας, που έχει ένα συγκεκριμένο περιεχόμενο, 

έχετε λάβει γνώση, σας το έχουμε στείλει στο e-mail σας, από εχθές έχει 

σταλεί και έχει ένα συγκεκριμένο περιεχόμενο, είναι σαν ψήφισμα. Είναι 

ψήφισμα επί της ουσίας, το οποίο το προτείνει ως έχει με αυτό το κείμενο. Αν  

θέλετε να σας το αναγνώσω και λίγο πιο πάνω από αυτό που διάβασε ο κ. 

Λάιος, λέει, κατόπιν τούτων και με δεδομένα πλέον ότι αφενός μεν ο σταθμός 

βρίσκεται εντός του συνεχώς αναπτυσσόμενου οικισμού Χιλιαδού, αφετέρου 

ότι η παραλιακή και παράκτια ζώνη του Δήμου Δωρίδας λόγω της ιδιαίτερης 

περιβαλλοντικής ευαισθησίας και αξίας που παρουσιάζουν είναι εντεταγμένες 

στο δίκτυο NATURA 2000, ζητάμε από εσάς να προβείτε άμεσα σε κάθε 

απαραίτητη ενέργεια για την άμεση, ασφαλή επίλυση του περιβαλλοντικού 

προβλήματος που υποβαθμίζει την παραλία της Χιλιαδούς. Μετά πάει, εάν σε 

εύλογο χρονικό διάστημα, κ.λπ.  

Μιλάω και διευκρινίζω ότι αυτό είναι το περιεχόμενο και αυτό καλούμαστε να 

ψηφίσουμε και να συζητήσουμε, αν θα είναι αυτό ή αν θα διαμορφωθεί, εν 

πάση περιπτώσει, στην παρούσα διαδικασία. Αυτή τη διευκρίνιση ήθελα να 

κάνω. Δηλαδή θα παρθεί απόφαση στο τέλος της συζήτησης, δεν θα είναι μία 

αφηρημένη συζήτηση που κάνουμε αυτήν τη στιγμή.  

ΦΛΩΡΟΣ: Ναι, εγώ, Πρόεδρε, μπαίνω στην ουσία του θέματος και απ’ ό,τι 

κατάλαβα, που διάβασα και την εισήγηση και αυτό που είπατε, η ουσία είναι 

ότι τα απόβλητα που βγαίνουν, αντί να πέφτουν στην παραλία να πηγαίνουν 

200 μέτρα πιο μέσα στη θάλασσα με έναν αγωγό.  

Αυτή για εμένα είναι η ουσία και δε νομίζω να έχει αντίρρηση ο κ. Λάιος, 

νομίζω η ουσία τον ενδιαφέρει, να εφαρμοστεί αυτό που λέει, αν το κείμενο 

αυτό το διαμορφώσουμε ή το φτιάξουμε διαφορετικά. Εγώ επί της ουσίας 

συμφωνώ, ότι πρέπει να λυθεί αυτό το πρόβλημα, να μην ρυπαίνεται το 



 

11 
 

περιβάλλον στην παραλία. Αυτή είναι η ουσία για εμένα. Αν θα το 

διατυπώσουμε όλοι μαζί, διαφορετικά ή το ίδιο, αυτό είναι σε δεύτερη μοίρα. Η 

ουσία πιστεύω ότι είναι αυτή και πιστεύω και ο κ. Λάιος να συμφωνεί για την 

ουσία του θέματος. Τώρα για τη διατύπωση, αν έχει βάλει δύο πράγματα 

παραπάνω ή παρακάτω, νομίζω ότι δεν αλλοιώνει την ουσία του θέματος, 

αυτό ήθελα να πω. Επί της ουσία είναι στις υποχρεώσεις μας να ζητήσουμε 

να προστατευτεί το περιβάλλον, η ακτή και η παραλία της Χιλιαδούς και να 

πηγαίνουν όπως ορίζει η οριστική άδεια διάθεσης των υγρών αποβλήτων, 200 

μέτρα, όσο λέει, μέσα στη θάλασσα. Εγώ αυτό κατάλαβα και σε αυτό πιστεύω 

ότι πρέπει να συμφωνούμε όλοι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ευχαριστούμε. Ο κ. Ασημάκης.  

ΑΣΗΜΑΚΗΣ: Εγώ θα ήθελα να κάνω μία-δύο ερωτήσεις, γιατί μέσα στο 

έγγραφο αναφέρει ότι το 2009 και το 2014 υπήρχε έγγραφη δέσμευση, τότε 

στο Δήμο Ευπαλίου, το 2014 στο Δήμο Δωρίδος. 

Επίσης έχουν έρθει στα χέρια μας επιστολές από το φορέα διαχείρισης προς 

το Νηρέα, που ήταν και ο Δήμαρχος νομίζω μέλος, το Σεπτέμβριο του 2019, 

δηλαδή πριν ενάμισι, δύο χρόνια περίπου, που προτείνουν κατά κάποιον 

τρόπο, ζητούν να γίνει αγωγός, στο οποίο δεν ξέρω αν έχει πάρει απάντηση ο 

Φορέας Διαχείρισης του Κορινθιακού. Επίσης καταγγελίες από τοπικούς 

φορείς για ψόφια ψάρια, που έβγαιναν στον αγωγό και πάλι η δέσμευση αυτή, 

σε συνάντηση που είχε γίνει. Τόσα χρόνια οι ενέργειες που έχουν γίνει από το 

Δήμο, γιατί η Δημοτική Αρχή είναι από το 2011, αν θυμάμαι καλά, άρα όλα 

αυτά τα χρόνια αποκλείεται να μην γνωρίζαμε αυτό το πρόβλημα, ποιες είναι; 

Δηλαδή έχει υπάρξει επίσημη αλληλογραφία, έχει αποταθεί ο Δήμος σε 

άλλους φορείς, για να πιέσει; Έχει στείλει έγγραφα σε όλους τους ελεγκτικούς 

μηχανισμούς, για να πιέσει να γίνει ή απλά γνωρίζει την ύπαρξη του  

προβλήματος και δεν έχει κάνει τίποτα;  

Μία μικρή παρένθεση θα ήθελα να κάνω, ο λόγος που είπα για ξεχωριστό 

συμβούλιο για τα νερά και γενικότερα για τα ύδατα, ήταν αυτός, γιατί νερά δεν 

είναι μόνο το πόσιμο νερό του Ευπαλίου, είναι και αυτά που βγαίνουν στη 

θάλασσα.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Ασημάκη, μην επανερχόμαστε, το κλείσαμε αυτό το θέμα. 

Έχουμε μπει σε άλλο, σας παρακαλώ.  

ΑΣΗΜΑΚΗΣ: Συγγνώμη, αλλά το θέμα των νερών, που καλέσαμε να γίνει 

συμβούλιο, είναι επί όλων των προβλημάτων και όχι επί ενός. Τέλος πάντων.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχει κλείσει αυτό το θέμα, παρακαλώ πολύ μείνετε στο θέμα 

που συζητάμε αυτήν τη στιγμή, που είναι ο Νηρέας.  

ΑΣΗΜΑΚΗΣ: Θα ήθελα κάποιες απαντήσεις από τη Δημοτική Αρχή για το τι 

έχει κάνει όλα αυτά τα χρόνια και γιατί τόσα χρόνια δεν έχει λυθεί το 

πρόβλημα, γιατί είναι πολύ σοβαρό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο ανεξάρτητος Δημοτικός Σύμβουλος, ο κ. 

Ταράτσας.  

ΤΑΡΑΤΣΑΣ:  Εγώ θα ήθελα να ακούσω την τοποθέτηση του Δημάρχου, γιατί 

μέσα σε αυτό το ψήφισμα, που δεν καταλαβαίνω τελικά αν θα είναι ψήφισμα ή 

πρόταση, θέλω να μάθω πρώτα απ’ όλα αν αυτή η δέσμευση παράγει κάποιο 

έννομο αποτέλεσμα και να δούμε λίγο, γιατί αναφέρει ο κ. Λάιος μέσα ότι 

υπάρχει ευθύνη του Κοινοτάρχη επειδή έχει καθυστερήσει.  

Δηλαδή να το δούμε και πώς θα γίνει αυτό; Θα γίνει με κάποιο εξώδικο; Απλά 

θα πάρουμε εμείς ένα ψήφισμα αφηρημένο; Να ακούσουμε λίγο τη θέση του 

Δημάρχου, για να μπορέσουμε να τοποθετηθούμε ξανά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η ανεξάρτητη Δημοτική Σύμβουλος, κα Καζανά.  

ΚΑΖΑΝΑ: Και εγώ θα ήθελα να ακούσω την τοποθέτηση του Προέδρου, μιας 

και βλέπω ότι είναι στη συνεδρίασή μας και του Δημάρχου φυσικά και θα 

τοποθετηθώ αργότερα. Σας ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ. Γεραντώνης.  

ΓΕΡΑΝΤΩΝΗΣ: Γεια σας. Δεν θα πλατειάσω για το θέμα, παρόλο που έχω 

πλήρη εικόνα, για εξοικονόμηση χρόνου, όπως συνήθως το κάνω.  

Η εικόνα που παρουσιάζεται στην ευρύτερη παραλία της Μανάγουλης από 

τους προαναφερόμενους σταθμούς, γιατί είναι δύο, δεν είναι ένας, που 

γειτνιάζουν με τη θάλασσα, είναι απελπιστική, αποκρουστική και τριτοκοσμική. 

Αμφιβάλω ότι σε όλη την ελλαδική ακτογραμμή θα αντικρύζεις τέτοια εικόνα. 
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Γνωρίζετε, κ. Σύμβουλοι, γνωρίζει ο Δήμος Ναυπάκτου, οι σύλλογοι της 

Ναυπακτίας ότι ό,τι πέφτει στη θάλασσα σε πέντε λεπτά βρίσκεται, με τα 

ρεύματα που υπάρχουν στην περιοχή, στην παραλία Γριμπόβου και Ψανής; 

Επειδή είμαι ντόπιος και γνώστης της επίμαχης παραλίας, οι απόγονοί μας, 

μας παρέδωσαν έναν επίγειο παράδεισο και εμείς μέσα σε 30 χρόνια 

παραδίδουμε μία κόλαση. Κρίμα που υπάρχουν και ενδιαφερόμενοι για 

πεντάστερα αστέρια, ξενοδοχεία εννοώ.  

Μπορεί να μην είμαι αρεστός σε πέντε-έξι άτομα, αλλά θα φανώ χρήσιμος για 

τις επόμενες γενιές, για αυτό καλώ το Δήμαρχο τώρα, άμεσα, να καλέσει τον 

... σε συνεργασία του Προέδρου της Μανάγουλης και Μαλαμάτων, καθώς και 

μία επιτροπή από όλες τις παρατάξεις, για να δώσουμε μία πλήρη απάντηση 

στα πολλά ερωτήματα που μας βασανίζουν. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ. Πολίτης.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Ευχαριστώ, κα Πρόεδρε.  

Θα υποκλέψω λίγο το ρόλο του Δημάρχου, γιατί η αρμοδιότητα του 

περιβάλλοντος είναι εκχωρημένη αρμοδιότητα, οπότε θα θελήσω λίγο 

περισσότερο χρόνο, κα Πρόεδρε, για να απαντήσω, σαν αρμόδιος 

Αντιδήμαρχος. Κύριοι συνάδελφοι, καταρχάς θέλω να συγχαρώ τον κ. Λάιο 

και τους υπόλοιπους γιατί πράγματι το περιβάλλον είναι μία υπόθεση όλων 

μας και είναι μία υπόθεση, όπως πολύ σωστά αναφέρθηκε και από τον κ. 

Γεραντώνη, των μελλοντικών γενιών. Εγώ, απ’ ό,τι ξέρετε, δεν είμαι κάτοικος 

της περιοχής εκεί, παρά ταύτα σήμερα για άλλο λόγο, σχετικό, για την 

αδειοδότηση αγωγού που υφίσταται σε άλλο σταθμό, όχι στην εταιρία Νηρέας, 

βρέθηκα στην περιοχή και παράλληλα είδα όλη την κατάσταση.  

Δεν θα πω ότι με ενθουσίασε, ούτε ότι με ευαρέστησε, αλλά δεν θα πω και 

δεν θα επιρρίψω και ευθύνες ότι είμαι αρμόδιος και δεν θα πάρω την ευθύνη 

να πω ότι αυτό το πράγμα αποτελεί το τάδε απόβλητο, την τάδε μόλυνση, τον 

τάδε βαθμό ρύπανσης. Για αυτό είναι αρμόδια άλλα όργανα. Υιοθετώ, λοιπόν, 

τη στάση του κ. Λάιου, που φέρνει ένα ψήφισμα στο Δημοτικό Συμβούλιο για 

να πάρουμε μία θέση και σαφώς πρέπει να πάρουμε μία θέση για το τι 

συμβαίνει στην περιοχή μας. Θα διαφωνήσω όσον αφορά την εισήγηση, όχι 

το ψήφισμα, το δια ταύτα, αυτό που έχει έρθει με το δεύτερο e-mail, γιατί με τα 
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στοιχεία που έχω στα χέρια μου δεν μπορεί να επιρρίψουμε ευθύνες σε 

κανένα Τοπικό Συμβούλιο, ούτε στο Δήμο Δωρίδος.  

Συγκεκριμένα θα αναφέρω το εξής, το 2014, όπως πολύ σωστά αναφέρθηκε 

και από τους προλαλήσαντες, ότι υπήρχε και δέσμευση έναντι του Δήμου 

Δωρίδος της εταιρίας για κατασκευή του αγωγού. Εγώ έχω μπροστά μου μία 

έκθεση αυτοψίας της 3 Μαΐου του 2018, του ΚΕΠΕ Φωκίδας, το οποίο προέβη 

σε αυτοψία, το οποίο επικαλείται και όχληση και από τους τότε συλλόγους εκεί 

Χιλιαδούς και της Κοινότητας και του Δήμο Δωρίδος. Άρα, λοιπόν, κ. 

συνάδελφοι, δεν μπορεί να υιοθετήσω ούτε καν την εισήγηση, όχι στο 

αποφασίζειν του ψηφίσματος που συμφωνώ να το πάρουμε, δεν έχω καμία 

αντίρρηση, αλλά όχι να επιρρίψουμε ευθύνες ούτε στη Δημοτική Αρχή, ούτε 

να ψάξουμε να βρούμε τώρα τι έφταιξε.  

Να σας πω και κάτι; Ποσώς με ενδιαφέρει αν υπήρχε και μία ευθύνη και δεν 

έχει πάρει κάποιος πρωτοβουλία. Με ενδιαφέρει το δεδομένο που έχω αυτήν 

τη στιγμή. Αυτήν τη στιγμή, λοιπόν, έχουμε μία καταγγελία για πιθανή 

επιβάρυνση περιβάλλοντος, με τη διάθεση αποβλήτων με τρόπο μη 

προβλεπόμενο, όπως σαφώς ορίζεται και από την έκθεση του ΚΕΠΕ, που 

αναφέρει ότι η κατασκευή του αγωγού είναι απαραίτητη. Η εταιρία Νηρέας έχει 

απολογηθεί, το 2018 και είπε, τότε υπήρχε ένα οξύ πρόβλημα, απ’ ό,τι 

αναφέρεται, ότι έφυγαν ψάρια τα οποία είναι μέσα στις δεξαμενές καθίζησης 

και έφυγαν με μία ζημιά που έγινε και πήγαν στη θάλασσα και έχει φάει και 

πρόστιμο για αυτό, όμως για τον αγωγό στην απολογία που έχει δώσει η 

εταιρία Νηρέας, επικαλείται την καθυστέρηση των Υπουργείων και επειδή το 

ζω και το ζούμε και έχουμε και τον φάκελο, γιατί θα πρέπει να 

γνωμοδοτήσουμε και εμείς για τον άλλο αγωγό της εταιρίας δίπλα, της 

Σελόντα, ξέραμε ότι είναι χρονοβόρα διαδικασία. Σίγουρα όμως θα πρέπει να 

δούμε τι έχει γίνει, ποιος είναι αυτός ο φορέας που δεν έχει γνωμοδοτήσει και 

για ποιο λόγο έχει καθυστερήσει η κατασκευή του.  

Δεν συζητώ και επίσης θέλω μία διόρθωση στην παρέμβαση, από τη στιγμή 

που είμαστε στο Δημοτικό Συμβούλιο και έχουμε μία επίσημη καταγγελία, να 

μπω στη διαπραγμάτευση του ενός μηνός, περιθώρια και τέτοια. Δεν είμαστε 

εμείς αυτοί που θα δώσουμε, που επιτρέπεται, ούτε η θεσμική μας θέση, ούτε 

η δική μου ούτε κανενός από εσάς, ως Δημοτικοί Σύμβουλοι και ως πολίτες 
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της Δωρίδας, που θα μπει στη διαπραγμάτευση. Θα πρέπει, λοιπόν, άμεσα να 

καλέσουμε το ΚΕΠΕ και εκεί να δώσει εξηγήσεις η εταιρία, για ποιο λόγο. Την 

προηγούμενη φορά ήταν πειστικές, να δούμε τώρα και μετά από δύο-τρία 

χρόνια γιατί δεν έχει κατασκευαστεί. Αλλά δεν υιοθετώ στο ψήφισμα, που θα 

πάρουμε σήμερα, ούτε τις ευθύνες που αναφέρονται στο Συμβούλιο και στο 

Δήμο Δωρίδος, διότι δεν υφίστανται, όπως επίσης δεν μπαίνω στη διαδικασία 

να δώσω χωρίς να είμαι αρμόδιος, από τη στιγμή που υπάρχει πιθανή 

ρύπανση και μόλυνση του περιβάλλοντος, να διαπραγματευτώ να υπάρξει 

παράταση ενός μηνός. Δεν έχω καμία αρμοδιότητα για αυτό το πράγμα. 

Άμεσα, μετά τη λήψη απόφασης θα διαβιβαστεί αρμοδίως χαρτί από εμένα για 

να γίνει ο έλεγχος και να έρθει η εταιρία να εξηγήσει τους λόγους που δεν έχει 

κατασκευάσει ακόμα τον αγωγό.  

Αυτά, να τοποθετηθούν και οι συνάδελφοι, όποιος άλλος θέλει και θα 

επανέλθω, ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν βλέπω κάποιο άλλο αίτημα για τοποθέτηση. Ο κ. 

Δήμαρχος, εκτός κι εάν θέλει, με συγχωρείτε κ. Δήμαρχε, ο κ. Κωνσταντίνου, 

τώρα βλέπω θέλει να κάνει την τοποθέτησή του, ο Πρόεδρος της Τοπικής 

Κοινότητας Μανάγουλης, περιλαμβάνει και τη Χιλιαδού σαν έκταση.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ: Καλησπέρα σε όλους.  

Σχετικά με το θέμα, που είναι προ ημερήσιας διάταξης και το έβαλε ο 

εκπρόσωπος της «Λαϊκής Συσπείρωσης» ήθελα να του πω, επειδή δεν μου 

αρέσει να με εγκαλούν και να ρίχνει ευθύνες στο Κοινοτικό Συμβούλιο, σε 

αυτό το Κοινοτικό Συμβούλιο, το νέο. Σχετικά με το θέμα που συζητούμε 

σήμερα, την εταιρία Νηρέας, που δραστηριοποιείται στην κοινότητά μας και 

ειδικά στην περιοχή της Χιλιαδούς, είναι εντός οικισμού, είναι 200 μέτρα από 

την παραλία μας. Εμείς, ως Κοινοτικό Συμβούλιο, θέλουμε επιχειρήσεις να 

δραστηριοποιούνται στην περιοχή μας, γιατί έτσι πιστεύουμε ότι θα έρθει η 

ανάπτυξη, αλλά με όρους διαφάνειας, προστατεύοντας και το περιβάλλον. 

Σχετικά με τη συγκεκριμένη εταιρία, που δραστηριοποιείται εδώ και 20 χρόνια 

στην περιοχή μας, ίσως και παραπάνω, τα τελευταία δέκα χρόνια υπήρχε 

ένας αγωγός απάντλησης με μία εξέδρα που έμπαινε στη θάλασσα, γύρω στα 

30-40 μέτρα. Εδώ και μία δεκαετία αυτός ο αγωγός απάντλησης δεν υπάρχει. 
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Εμείς, από τότε που αναλάβαμε ως νέο Κοινοτικό Συμβούλιο, απευθυνθήκαμε 

και στους εκπροσώπους της εταιρίας, για να αποκαταστήσουν άμεσα τον 

αγωγό απάντλησης. Παρόλα δε αυτά, πριν 20 ημέρες, στο τελευταίο Κοινοτικό 

Συμβούλιο, που τα κοινοτικά μας συμβούλια εμείς τα κάνουμε ανοικτά και τα 

παρακολουθούν και όλοι οι Μαναγουλιώτες, πέραν των Κοινοτικών 

Συμβούλων, είχαμε πάρει απόφαση να επισκεφτούμε το Δήμαρχο άμεσα και 

να του εκθέσουμε το πρόβλημα που υπάρχει στη Χιλιαδού, που το ήξερε και ο 

ίδιος. Πράγματι ο Δήμαρχος μας δέχτηκε μέσα σε μία-δύο ημέρες, αν θυμάμαι 

καλά. Πήγαμε όλο το Κοινοτικό Συμβούλιο, μαζί με τα άλλα προβλήματα 

θέσαμε και το θέμα αυτό, της απάντλησης των νερών του Νηρέα.  

Ο Δήμαρχος επικοινώνησε και μπροστά μας με την εταιρία και μπορεί να σας 

πει ο ίδιος, όταν πάρει το λόγο, τι του απάντησε η εταιρία. Εμείς, ως Κοινοτικό 

Συμβούλιο, απαιτούμε το συντομότερο δυνατό, αν είναι δυνατόν χθες, αύριο, 

να αποκατασταθεί ο αγωγός απάντλησης, 200 μέτρα όπως προβλέπεται από 

τη μελέτη, γιατί η Χιλιαδού είναι η είσοδος και το στολίδι, θα έλεγα, όλου του 

παραλιακού δήμου μας. Το καλοκαίρι, επειδή επισκέπτονται, ίσως, 

περισσότερο από κάθε παραλία των παραλιακών χωριών τη Χιλιαδού 

κάτοικοι, πολίτες για να κάνουν τις διακοπές τους, είναι πράγματι ένα μελανό 

σημείο το να χύνεται το νερό δίπλα σε λουόμενους και να υπάρχει αυτή η 

κατάσταση στην παραλία μας.  

Απαιτούμε με όποιον τρόπο και με όποιες παρεμβάσεις μπορεί να κάνει ο 

δήμος και ο Δήμαρχος, διαφορετικά πρέπει να προσφύγουμε κάπου αλλού. 

Πιστεύουμε ότι ο δήμος μπορεί να κάνει τις απαραίτητες εκείνες ενέργειες, και 

προς την εταιρία και σε όποιους άλλους φορείς, Περιφέρεια, Υπουργείο, δεν 

ξέρω πού. Ξέρει ο Δήμαρχος, μπορεί να το κάνει, διαφορετικά θα 

επανέλθουμε και εμείς ως Κοινοτικό Συμβούλιο, αλλά θέλω να τονίσω για 

άλλη μία φορά ακόμα, ότι δεν μπορεί να μας εγκαλεί ο κ. Λάιος ότι 

αδιαφορήσαμε, γιατί πρώτοι εμείς το έχουμε αναδείξει εδώ και ενάμισι χρόνια 

στα περισσότερα συμβούλιά μας. Από εκεί και πέρα συμφωνούμε σε ό,τι είπε, 

δεν διαφωνούμε, αλλά έχει κακή πληροφόρηση, παρόλο που έχει 

Συμβούλους να τον συμβουλεύουν ότι σε όλα τα κοινοτικά συμβούλια μας 

απασχολεί άμεσα το θέμα και του Νηρέα και του άλλου ιχθυογεννητικού 

σταθμού, σαφώς, πού δραστηριοποιείται στη περιοχή μας.  
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Εμείς θέλουμε τις επιχειρήσεις, θέλουμε και άλλες επιχειρήσεις, γιατί έτσι θα 

έρθει η ανάπτυξη, γιατί έχουμε και το πρόβλημα με τον Κάμπο που αν δεν 

υπάρχουν και επιχειρήσεις θα βαλτώσουμε. Για να κρατήσουμε τους νέους 

κοντά μας, για να υπάρχουν δουλειές, θέλουμε υγιείς επιχειρήσεις και τις 

θέλουμε και στην κοινότητά μας και στο δήμο μας, αλλά και το περιβάλλον. 

Απαιτούμε να γίνουν όλες οι απαραίτητες ενέργειες για να γίνει ο αγωγός, 

τουλάχιστον, απάντλησης, γιατί υπάρχουν και διαρροές από δίπλα, οι οποίες 

μπορούν να γίνουν και αυτές. Εγώ αυτά ήθελα να πω. Αν θέλει κάποιος να με 

ρωτήσει κάτι και να του απαντήσω. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ. Ζέτος.  

ΖΕΤΟΣ: Ευχαριστώ, κα Πρόεδρε.  

Ξεκινώ από την τοποθέτηση του Προέδρου της Τοπικής Κοινότητας 

Μανάγουλης, χρησιμοποιώντας 11 φορές τη φράση ή τη λέξη, απαιτούμε. 

Από τη μία λέει ότι η Χιλιαδού είναι το στολίδι της περιοχής μας και από την 

άλλη απαιτούμε και κάτι δεν πάει καλά. Θα πρέπει να είμαστε πάρα-πάρα 

πολύ προσεκτικοί στα λεγόμενά μας, καθώς επίσης και στα γραπτά. Σίγουρα 

αυτήν τη στιγμή δεν υπάρχει η παραμικρή ένδειξη ότι η παραλία της Χιλιαδούς 

έχει μολυνθεί. Δεν πρέπει να αφήνουμε το παραμικρό υπονοούμενο. Μην 

επανέλθουμε στις τοποθετήσεις και στα γραπτά κάποιων συναδέλφων για το 

νερό του Ευπαλίου. Θα πρέπει να είμαστε πάρα-πάρα πολύ προσεκτικοί. 

Άρα, λοιπόν, δεν έχουμε την παραμικρή ένδειξη, πρώτον.  

Δεύτερον, δεν κάνουμε αγώνα δρόμου, αγαπητέ Πρόεδρε, ποιος έτρεξε 

πρώτος, εσείς ή ο κ. Λάιος. Δεν μας ενδιαφέρει αυτό, καθώς επίσης δεν είναι 

αρμοδιότητα του Δήμου. Ως Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου και σε μια 

άψογη συνεργασία που έχω με τον κ. Λάιο, ως μέλος του Δ.Σ., εμείς τι πρέπει 

να κάνουμε ως δήμος; Αυτή είναι η άποψή μου, ότι οι Υπηρεσίες, οι αρμόδιες 

Υπηρεσίες να έρθουν να ελέγξουν. Στοπ, ως εκεί. Ούτε να αφήνουμε 

υπονοούμενα, ούτε ποιοι παρευρέθηκαν σήμερα εκεί, να πάνε να επιπλήξουν 

κάποιοι ή να βγάλουν κάποιοι άλλοι φωτογραφίες ή selfie ή το κατόπιν 

ενεργειών μου, ποιοι είναι, ποιοι αγαπούν περισσότερο τα παράλια της 

Δωρίδος ή όχι ή κάτω από ποιες σκοπιμότητες ή κάτω από κάποιες πολιτικές 

ίσως επιθυμίες τους.  
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Εγώ, συμφωνώ με τον κ. Λάιο, εν μέρει, ότι, κύριοι, υπάρχει ένα θέμα. Πού 

οφείλεται μέχρι σήμερα που δεν μπήκε ο αγωγός στα 200 μέτρα; Δεν 

οφείλεται στο Δήμο Δωρίδος, ούτε στη Δημοτική Αρχή. Το ΚΕΠΕ έβγαλε και 

έκανε κάποιους ελέγχους, κάποιες αποφάσεις. Έχουν βγει εγκρίσεις από το 

αρμόδιο Υπουργείο, να προχωρήσει η εταιρία, ναι η όχι; Σταματάμε εκεί. 

Εμείς, λοιπόν, μπορούμε να καλέσουμε τις Υπηρεσίες, τους αρμόδιους να 

έρθουν να δώσουν επιτέλους τις εγκρίσεις, γιατί απ’ ό,τι έχω πληροφορηθεί η 

συγκεκριμένη αγοραπωλησία στις ιχθυοκαλλιέργειες έχει γίνει και είναι ένας 

κολοσσός πλέον, έχει γίνει συγχώνευση. Δεν θα δεν θα σταθούν, πιστεύω σε 

ένα ποσό της τάξης, δεν μπορώ να εκτιμήσω, πολύ μικρό όμως για τις 

δυνατότητές τους. Εκεί πρέπει να εστιάσουμε το βάρος και προσοχή, πάρα 

πολύ μεγάλη προσοχή στα λεγόμενά μας και σε σκιές. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Κύριε Δήμαρχε, πριν δώσω το λόγο, μία μικρή 

τοποθέτηση και εγώ. Δεν υπάρχει άλλη, ο κ. Λάιος θα δευτερολογήσει, εκτός 

και αν θέλει να διευκρινίσει κάτι.  

Να πω, λοιπόν, το εξής, ότι ενώ συμμερίζομαι απόλυτα την αγωνία των 

κατοίκων και του Προέδρου της Τοπικής Κοινότητας Μανάγουλης, για την 

ενδεχόμενη κατά τη δική τους άποψη βεβαία περιβαλλοντική βλάβη, εγώ δεν 

μπορώ να πω και να προχωρήσω σε χαρακτηρισμούς, όπως περιβαλλοντική 

ρύπανση, υποβάθμιση και όπως αυτά που αναφέρονται στα συγκεκριμένα 

έγγραφα, τα οποία μας κοινοποίησε η «Λαϊκή Συσπείρωση» και αυτό γιατί δεν 

είναι αρμοδιότητα τούτου του Δημοτικού Συμβουλίου να προχωρήσει σε 

τέτοιου είδους χαρακτηρισμούς και για αυτόν το λόγο δεν μπορώ να τους 

αποδεχτώ και άρα θα καταψηφίσω την εν λόγω εισήγηση.  

Να πω, δε, ότι κατά την άποψή μου διαδικαστικά δεν χρειαζόταν καν το θέμα 

να έρθει ως εκτός ημερησίας, μπορούν να γίνουν οι απαραίτητες ενέργειες, 

εφόσον υπάρχει το αρμόδιο όργανο του δήμου, σας εξήγησε προηγουμένως ο 

κ. Αντιδήμαρχος, ο κ. Πολίτης, ο οποίος θα προβεί σε όλες τις απαραίτητες 

ενέργειες, είναι εξάλλου υποχρέωσή του, προκειμένου να γνωστοποιήσει την 

κατάσταση στις εμπλεκόμενες Υπηρεσίες και τα αρμόδια Υπουργεία. Φυσικά 

και ο Δήμος Δωρίδας μπορεί να πιέσει, αν υπάρχει πρόβλημα να λυθεί, 

οτιδήποτε είναι αυτό, όμως επαναλαμβάνω δεν είμαστε αρμόδιοι εμείς σε 

αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο να πάρουμε και δεν χρειάζεται να ψηφίσουμε ένα 
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κείμενο, όπως αυτό, το οποίο συμπεριλαμβάνει εκφράσεις που ενδεχομένως 

δεν ερείζονται σε αποδεικτικά στοιχεία με κάποια έγγραφα για τη σημερινή 

κατάσταση.  

Συνεπώς εγώ, με αυτή τη λογική, δεν θα μπορέσω να ψηφίσω τη 

συγκεκριμένη εισήγηση. Συμμερίζομαι όμως απόλυτα την αγωνία και 

καταλαβαίνω απόλυτα τη λογική με την οποία ήρθε, και καλώς ήρθε και πολύ 

καλώς μας ενδιαφέρει όλο αυτό, αλλά να σας πω και με την κοινή λογική, 

απλοϊκή σκέψη θα κάνω, την πολύ απλή, ότι αν υπήρχε περιβαλλοντική 

ρύπανση και όλα αυτά που ακούστηκαν εδώ, τα φοβερά, 4.000 κόσμος 

περίπου κάθε χρόνο επισκέπτεται τη Χιλιαδού. Δεν θα είχε πάθει κάποιος, 

κάποιο πρόβλημα; Λέω εγώ τώρα με την απλή λογική, γιατρός δεν είμαι, 

ειδικός δεν είμαι, αλλά έστω και αυτό. Νομίζω ότι είναι βαρύ να 

προχωρήσουμε σε αυτούς τους χαρακτηρισμούς, χωρίς να έχουμε κάποια 

στοιχεία και αφού είναι αρμόδιοι άλλοι φορείς για να προβούν σε αυτούς τους 

ελέγχους.  

Ευχαριστώ. Θέλετε να διευκρινίσετε κάτι, κ. Λάιε; Να σας δώσω το λόγο.  

ΛΑΙΟΣ: Να διευκρινίσουμε κάποια πράγματα, γιατί έγιναν παρανοήσεις 

νομίζω και να πω στον κ. Ζέτο ότι εμείς δεν είπαμε για ρύπανση ή για 

μόλυνση περιβάλλοντος γιατί δεν έχουμε τέτοια στοιχεία και δεν μπορεί να 

μιλάμε ποτέ, όταν δεν έχουμε στοιχεία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βεβαίως και είπατε, με συγχωρείτε κ. Λάιε, με συγχωρείτε που 

σας διακόπτω. Αν έχετε διαβάσει τα κείμενα που στείλατε, τα δύο και το ένα 

της καταγγελίας που κάνατε και μπορώ να σας παραθέσω και τα αντίστοιχα 

εδάφια. Είναι σαφές.  

ΛΑΙΟΣ: Λέμε για περιβαλλοντικές επιπτώσεις.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι, δεν μιλάτε καθόλου για περιβαλλοντικές επιπτώσεις. 

Με συγχωρείτε που σας διακόπτω, θα επαναλάβω, λοιπόν, στην επιστολή, σε 

αυτό το ψήφισμα το οποίο θέλετε. Κατόπιν τούτου και με δεδομένα επιπλέον 

ότι αφενός ο σταθμός βρίσκεται εντός του συνεχώς αναπτυσσόμενου 

τουριστικού οικισμού Χιλιαδού, αφετέρου η παραλιακή και παράκτια ζώνη 

κ.λπ. είναι στο δίκτυο NATURA, ζητάμε από εσάς να προβείτε άμεσα σε κάθε 



 

20 
 

απαραίτητη ενέργεια για την άμεση και ασφαλή επίλυση του περιβαλλοντικού 

προβλήματος που υποβαθμίζει την παραλία της Χιλιαδούς. Ένα αυτό.  

ΛΑΙΟΣ: Ακριβώς. Ακριβώς αυτό λέμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτό, έχετε διαβάσει και την καταγγελία, την πρώτη που 

κάνατε, ένα λεπτό να μπω και στο άλλο έγγραφο που μας στείλατε λίγο πιο 

πριν από το πρώτο. Πάμε στο πρώτο, την επιστολή, που ήταν το αρχικό 

έγγραφο το οποίο μας κοινοποιήσατε, η Δημοτική Αρχή και το Τοπικό 

Συμβούλιο έχουν ευθύνη για τη μεγάλη καθυστέρηση αποκατάσταση της 

παρανομίας, μιλάτε για παρανομία. Αυτά.  

ΛΑΙΟΣ: Ακριβώς, κα Πρόεδρε, βλέπετε ότι εμείς δεν λέμε καθόλου για 

ρύπανση και για μόλυνση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Από αυτά προκύπτει. Μιλάτε για παρανομία, κύριε, μιλάτε για 

υποβάθμιση περιβάλλοντος.  

ΛΑΙΟΣ: Οικολογική υποβάθμιση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μιλάτε για υποβάθμιση περιβάλλοντος, μιλάτε για παρανομίες.  

ΛΑΙΟΣ: Ακριβώς.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μιλάτε για περιβαλλοντικό πρόβλημα που αντιμετωπίζει η 

παραλία της Χιλιαδούς, επί λέξει τα διαβάζω. Με τι στοιχεία μιλάτε για 

περιβαλλοντικό πρόβλημα;  

ΛΑΙΟΣ: Ακριβώς ότι η εταιρία η συγκεκριμένη δεν εφαρμόζει την ΑΕΠΟ της, 

αυτό σημαίνει περιβαλλοντική υποβάθμιση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτή είναι η ερμηνεία που κάνετε εσείς, με συγχωρείτε, και 

διαχωρίζω τη θέση μου.  

ΛΑΙΟΣ: Όταν δεν στέλνει τα νερά της σε απόσταση μέσα στη θάλασσα αλλά 

τα εκβάλει στην ακτή, αυτό σημαίνει περιβαλλοντική υποβάθμιση. Αυτό το 

καταλαβαίνετε;  

Δεν μιλάμε εμείς ούτε για ρύπανση, ούτε για μόλυνση, τα ξεκαθαρίζω τα 

πράγματα και όσον αφορά για τις ευθύνες, να πω κάποια πράγματα. Και όσον 

αφορά για τις ευθύνες να πω κάποια πράγματα. Πρώτον για τον Πρόεδρο 

Τοπικού Συμβουλίου της Μανάγουλης, εγώ δεν αμφιβάλω για τις προθέσεις 
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που έχει και για τις συζητήσεις που έχει κάνει, αλλά μέχρι σήμερα εγώ στο 

Δημοτικό Συμβούλιο δεν έχω δει καμία απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου 

που να έχει έρθει να καταγγείλει αυτό το θέμα, για να ζητήσει τη βοήθεια από 

το δήμο. Αν κάνω λάθος, να με διορθώσετε. Όσον αφορά για το δήμο, έχει 

συγκεκριμένες ευθύνες γιατί από το 2009 έχει δώσει αδειοδότηση για να 

συνεχίζεται η λειτουργία της επιχείρησης. Από εκεί και πέρα δεν στέκομαι σε 

αυτά, ούτε καταγγέλλω κανέναν, ούτε κατηγορώ κανέναν, αλλά σήμερα τι 

μπορεί να κάνει ο δήμος.  

Μπορεί να στείλει έγγραφο στην Επιτροπή Υγιεινής και Περιβάλλοντος της 

Περιφέρειας να έρθει άμεσα για πραγματογνωμοσύνη. Μπορεί να απευθυνθεί 

στον Εισαγγελέα, μπορεί να κάνει πολλά πράγματα, που οφείλει να κάνει για 

αν δώσουμε μία λύση και να πιέσουμε την εταιρία να σεβαστεί την υγεία, το 

περιβάλλον και τους κατοίκους της περιοχής, όπου αναπτύσσει τη 

δραστηριότητά της. Εμείς δεν είμαστε αντίθετοι με καμία επιχειρηματική 

δραστηριότητα, θέλουμε όλους να δουλεύουν, να παρέχουν εργασία στους 

εργαζόμενους, αλλά να σέβονται όμως τουλάχιστον την κείμενη νομοθεσία, 

αυτό ζητούμε, τίποτα περισσότερο. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Ασημάκης είχε ζητήσει το λόγο. Δεν βλέπω. Ο κ. Πολίτης. 

Θέλετε κάποια διευκρίνιση;  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Κυρία Πρόεδρε, ναι, συγγνώμη, εγώ δεν το διευκρίνισα.  

Εγώ πάνω στο ψήφισμα του κ. Λάιου διατύπωσα δική μου πρόταση, με την 

οποία απαλείφω και τις λέξεις, είπα προς Θεού δεν μπορούμε να 

διαπιστώσουμε, δεν είμαστε αρμόδιοι, περιβαλλοντική υποβάθμιση. Εμείς 

διαπιστώνουμε μη τήρηση της ΑΕΠΟ, όπως πολύ σωστά αναφέρει ο κ. Λάιος. 

Αυτό θα το αναφέρουμε, από εκεί και πέρα βγάζουμε την παράγραφο που 

λέει για ευθύνες, εγώ δεσμεύομαι και επίσης βγάζουμε και την παράγραφο την 

τελευταία, μισό λεπτό –καλό είναι τα ψηφίσματα να έρχονται νωρίτερα εν 

πάση περιπτώσει– που αναφέρει το μήνα. Δεν έχουμε καμία δικαιοδοσία να 

μπούμε σε νταραβέρι εμείς με την εταιρία, αν θα είναι ένας μήνας περιθώριο ή 

τρεις. Έχουμε καταγγελία επίσημη αυτήν τη στιγμή από τον κ. Λάιο, δημόσια, 

ότι δεν τηρείται, θα καλέσουμε το ΚΕΠΕ αύριο το πρωί. Δεν υπάρχει λόγος να 

φάμε όλη τη βραδιά.  
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Εγώ προτείνω να διατυπωθεί το ψήφισμα του κ. Λάιου, να πάρουμε μία 

απόφαση, που δεσμεύομαι ούτως ή άλλως και μόνο που έχουν ακουστεί αυτά 

τα πράγματα και έχουν γραφτεί, για να προχωρήσω, να διαβιβάσω τη 

διενέργεια αυτοψίας, την κλήση για διενέργεια αυτοψίας στο ΚΕΠΕ, αλλά εν 

πάση περιπτώσει ας πάρουμε και το ψήφισμα αλλά όχι με αυτές τις 

παραμέτρους μέσα. Να απαλειφθεί η λέξη περιβαλλοντική υποβάθμιση, οι 

ευθύνες του Τοπικού και του δήμου, γιατί δεν υπάρχουν και το αλισβερίσι του 

ενός μηνός, ότι σας δίνουμε περιθώριο εμείς οι καλοί. Όχι, αύριο το πρωί, δεν 

υπάρχει, περιβάλλον είναι. Αυτά τα τρία και διατυπώνω δική μου πρόταση, κα 

Πρόεδρε, να πάει το ψήφισμα έτσι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να πάει το ψήφισμα ως επιστολή στο Νηρέα; 

ΠΟΛΙΤΗΣ: Όχι, να παρθεί το ψήφισμα, το οποίο θα το έχω εγώ στα χέρια 

μου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ως τι; Έχετε πρόταση, κ. Πολίτη; Γιατί και εγώ δεν μπορώ να 

φανταστώ. Υπάρχει συγκεκριμένο κείμενο, το οποίο έχετε να δώσετε; 

ΠΟΛΙΤΗΣ: Το συγκεκριμένο θα παρθεί στο Νηρέα και εγώ παράλληλα θα 

κάνω τις ενέργειές μου, ούτως ή άλλως.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, δώστε μας ένα κείμενο τουλάχιστον, γιατί αυτό που 

έχουμε είναι μια επιστολή προς το Νηρέα, που στο τέλος καταλήγει όπως 

αναγνώστηκε. Αυτό είναι το ψήφισμα που δίνει ο κ. Λάιος. Ή έχετε αντίθετη 

πρόταση με συγκεκριμένο κείμενο να ψηφίσουμε ή αλλιώς καταψηφίζεται η 

πρόταση του κ. Λάιου. Αφηρημένα πράγματα εδώ δεν μπορούμε να κάνουμε.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Όχι, δεν τα κάνουμε αφηρημένα, σας είπα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Από την πρόταση του κ. Λάιου, ως έχει, αφαιρείται ο όρος 

περιβαλλοντική υποβάθμιση και το εύλογο χρονικό διάστημα του μήνα να 

γραφτεί ότι εξουσιοδοτούμε τον αρμόδιο ή το δήμο, να προβεί στις 

απαραίτητες ενέργειες από αύριο το πρωί. Δεν έχω να αλλάξω όλο το κείμενο, 

δεν είναι τόσο δύσκολο νομίζω, καταγράφονται αυτά που λέμε, μπορείτε να 

διατυπωθεί και από τον Γραμματέα, εάν συμφωνείτε. Αν κάποιος δεν 

καταλαβαίνει κάτι από αυτά που λέω, να το επαναλάβουμε.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λέει, προς την εταιρία Νηρεύς ΑΕ.  

Αξιότιμοι κύριοι. Έτσι θα το αφήσουμε; Αυτό λέω, αυτή είναι η πρόταση; 

ΠΟΛΙΤΗΣ: Φυσικά, όπως είναι το ψήφισμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Επειδή δεν έχει κατασκευαστεί αγωγός, όπως το λέει, και η εκροή 

των νερών γίνεται επί της ακτής, πολύ σωστά τα λέει, έχει δεσμευτεί κ.λπ. 

αρκετά χρόνια, κατόπιν τούτου, όλα τα άλλα μία χαρά τα λέει. Για την επίλυση 

ζητάμε να προβείτε άμεσα. Θα πάει επιστολή από το Δημοτικό Συμβούλιο ότι 

ζητάμε άμεσα να λυθεί το πρόβλημα και παράλληλα και εγώ θα καλέσω τα 

αρμόδια όργανα, ως οφείλω. Είναι τόσο απλό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, έγινε σαφές. Ο κ. Διαμαντόπουλος.  

ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ: Θα ήθελα να τοποθετηθώ πάνω σε αυτό και να πω το 

εξής, το θέμα απ’ ό,τι κατάλαβα είναι πάνω από δέκα χρόνια.  

Ξαφνικά ήρθε σαν κατεπείγον στο δήμο για να κάνουμε ψήφισμα. Δεν βλέπω 

πουθενά το κατεπείγον, λοιπόν, αφού είναι δέκα χρόνια. Αυτό είναι το ένα. 

Τώρα, το άλλο, απ’ ό,τι ξέρω αρμόδιος για τα λύματα, για ό,τι καταλήγει στη 

θάλασσα, τέλος πάντων, είναι το Λιμενικό. Δεν ξέρω, μπορεί να υπάρχει και 

κάποια άλλη Υπηρεσία, σίγουρα δεν είναι αρμόδιος ο Δήμος, οπότε το να 

στέλνουμε ψηφίσματα εμείς στο Νηρέα ή οπουδήποτε αλλού ή να παίρνουμε 

τέτοιες αποφάσεις, είναι άτοπο, είναι για να κοροϊδευόμαστε μεταξύ μας. Μου 

φαίνεται ότι κάτι άλλο κρύβεται πίσω από αυτό το ψήφισμα, που κατατέθηκε 

απόψε εδώ. Ενδεχομένως μία πίεση προς την εταιρία για καλύτερη 

συμπεριφορά στους εργαζόμενους; Κάτι τέτοιο μου μυρίζει ή οπουδήποτε 

αλλού.  

Για αυτό, λοιπόν, όποιο ψήφισμα και να κατατεθεί απόψε εγώ θα το 

καταψηφίσω, γιατί δεν ακολουθήσαμε τη νόμιμη οδό. Η νόμιμη οδός είναι να 

ενημερωθεί το Λιμενικό, να πάρει τις κατάλληλες αποφάσεις, να κάνει τους 

κατάλληλους ελέγχους. Όλα τα άλλα είναι περιττά για να ευλογάμε τα γένια 

μας. Ευχαριστώ, δεν θέλω να πω τίποτα άλλο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Φλώρος. Έχετε κάποια διευκρίνιση; 

ΦΛΩΡΟΣ: Ναι, εγώ θέλω να ξεκαθαρίσουμε.  
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Στην ουσία συμφωνούμε όλοι ότι πρέπει να γίνει κάτι για κάποιο θέμα το 

οποίο υπάρχει. Εγώ θα έλεγα και στον κ. Λάιο, σε πρώτη φάση, δηλαδή 

σήμερα, ενημερώθηκε το Συμβούλιο, ενημερώθηκε η Δημοτική Αρχή, ο 

δήμος, ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος για το περιβάλλον και όλοι, να κάνουν αυτά 

που πρέπει να κάνουν, που ξέρουν πολύ καλά τι θα κάνουν, δηλαδή να 

καλέσουν την εταιρία, να το ζητήσουν αυτό, αυτά που πρέπει να κάνουν και 

να τους επισημάνουν ότι τέθηκε ένα θέμα, υπάρχει ένα πρόβλημα το οποίο 

πρέπει να μην επεκταθεί, να μην δημιουργήσει παρενέργειες, να μην 

δημιουργήσει άλλα προβλήματα, το οποίο πρέπει να επιλυθεί. Να πουν στο 

Δήμαρχο, στον Αντιδήμαρχο τον αρμόδιο για το περιβάλλον σε πόσο χρονικό 

διάστημα μπορεί να λυθεί αυτό το θέμα και αν θα είναι διατεθειμένοι να το 

λύσουν.  

Οπότε εγώ θα έλεγα στον κ. Λάιο, για σήμερα, αφού ενημερώθηκε η Δημοτική 

Αρχή, ο Αντιδήμαρχος ο αρμόδιος και ενημερωθήκαμε και όλοι, να μην 

βγάλουμε κάποιο ψήφισμα το οποίο πιθανόν κάπου θίγει και κάποιους και το 

Τοπικό Συμβούλιο, τέλος πάντων, αλλά να πούμε ότι ο δήμος, οι αρμόδιες 

Υπηρεσίες, ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος, να προβούν στις δέουσες ενέργειες, 

που πρέπει να κάνουν για να εφαρμοστεί ό,τι ορίζει η άδεια η πιλοτική, για το 

ενδιαφέρον μας για την περιοχή και μετά, σε κάποιο επόμενο συμβούλιο να 

δούμε τι γίνεται, τι είπαν. Να απαντήσουν και να το δούμε, να μην στείλουμε 

σαν μία μορφή ψηφίσματος, διαμαρτυρίας, γιατί μπορεί και η εταιρία, άμα το 

κουβεντιάσει με το Δήμαρχο, με τον Αντιδήμαρχο, να είναι διατεθειμένη, να 

πει, θα το φτιάξω. Αυτό το χρονικό διάστημα θέλω, αυτό θέλω, αυτό θέλω. 

Οπότε δεν υπάρχει κάποιος λόγος να ανακοινώνουμε ψηφίσματα, εγώ αυτό 

προτείνω.  

Δηλαδή να μην βγάλουμε κάποιο ψήφισμα σήμερα, αλλά να 

εξουσιοδοτήσουμε τους αρμόδιους στο δήμο να προβούν στις δέουσες 

ενέργειες για οποιοδήποτε πρόβλημα υπάρχει, οποιοδήποτε θέμα, για την 

επίλυσή του. Να βοηθήσουν από τη μεριά μας, σα δήμος, ώστε να μην 

υπάρξει κάποιο πρόβλημα. Δεν λέμε ότι υπάρχει, να μην υπάρξει κάποιο 

πρόβλημα σε μία τόσο ωραία περιοχή, η οποία είναι στο ίδιο ... Εγώ αυτό θα 

έλεγα και πιστεύω ότι και του κ. Λάιου αυτή είναι η πρότασή του, δε νομίζω ότι 

είναι αυτό καθαυτό το ψήφισμα, αλλά το να γίνουν κάποιες ενέργειες για την 
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επίλυση κάποιου θέματος, το οποίο πρέπει αν υπάρχει να επιλυθεί. Αυτό 

ήθελα να τονίσω, διαδικαστικά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ. Ασημάκης.  

ΑΣΗΜΑΚΗΣ: Καταρχάς τόση ώρα συζητούσατε με τον κ. Πολίτη για να 

αλλάξουμε μία πρόταση και ήταν σα να ήσασταν στο γραφείο και να 

συζητούσατε μόνοι σας.  

Ακόμα δεν έχει απαντήσει ο κ. Καπεντζώνης στα ερωτήματα που έχουμε κάνει 

και περιμένουμε να δευτερολογήσουμε, γιατί πρέπει να μας πει και όλες τις 

δραστηριότητες που έχει κάνει τόσο καιρό, να δούμε σε πιο στάδιο είναι. 

Μπορεί να έχει κάνει κάτι ήδη μόνος του και να μη χρειάζεται το ψήφισμα. 

Μπορεί να μην έχει κάνει και κάτι και να πρέπει να κάνουμε εμείς κάτι, για να 

ξέρουμε. Να μας απαντήσει ο κ. Καπεντζώνης, ώστε μετά να 

δευτερολογήσουμε παρακαλώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τότε γιατί ζητήσατε το λόγο ξανά; Ο κ. Φλώρος ήθελε να 

διευκρινίσει, να μην του δώσω το λόγο; Ελάτε κ. Ασημάκη, φτάνει πια. Θα μας 

κάνετε και σεμινάριο τώρα διεύθυνσης του Δημοτικού Συμβουλίου. Ευχαριστώ 

πολύ. Ο κ. Κωνσταντίνου.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ: Ήθελα να κάνω μία διευκρίνιση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διευκρινίστε.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ: Το ρήμα απαιτώ, που χρησιμοποίησα, δεν απαίτησα από 

το δήμο, απαίτησα από την εταιρία. Αυτό είπα με τη λέξη απαιτούμε, την 

εταιρία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, ευχαριστούμε πολύ.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ: Να πω και κάτι άλλο.  

Σε ό,τι έχει να κάνει με τον κ. Ζέτο, που είπε ότι έβγαλαν φωτογραφίες, 

σήμερα ήρθε κλιμάκιο διαπαραταξιακό με επικεφαλής τους δύο 

Αντιδημάρχους, τον κ. Πολίτη και τον κ. Φλέγγα, μαζί και από τις τρεις 

παρατάξεις και είδαν την κατάσταση που υπάρχει. Αυτό έγινε, ούτε εμείς 

καλέσαμε, ο κ. Πολίτης μας κάλεσε να πάμε εκεί και να δείξουμε στην 

επιτροπή που ήρθε και τους ευχαριστούμε που ήρθαν και είδαν ιδίοις όμμασι 

το θέμα. Σε ό,τι έχει να κάνει με το ψήφισμα, που καταθέτουν ή οτιδήποτε, το 
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όποιο ψήφισμα, οι όποιες ενέργειες πρέπει να γίνουν προς τις αρμόδιες 

Υπηρεσίες. Λέμε, λοιπόν, προς το Υπουργείο, προς την Περιφέρεια, 

οπουδήποτε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άλλη πρόταση εσείς τώρα, γιατί ο κ. Πολίτης είπε να το κάνουμε 

προς το Νηρέα. Πάμε παρακάτω, για να δούμε πού θα καταλήξουμε.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ: Στο Νηρέα το ξέρει η επιχείρηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να δούμε τελικά αυτό το ψήφισμα πόσες προτάσεις θα έχει και 

χωρίς να υπάρχει συγκεκριμένη πρόταση.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ: Να γίνουν οι όποιες ενέργειες, αν μπορεί μέσα από το 

δήμο, σε όποιες Υπηρεσίες, στο Υπουργείο, στην Περιφέρεια και αυτό που 

απαιτήσαμε από την εταιρία το τονίζω ξανά, δεν είπε κανένας από εμάς ότι 

μολύνει, ότι ρυπαίνει, δεν είμαστε αρμόδιοι εμείς να κρίνουμε. Αυτά που λέει η 

αδειοδότηση της σχετικά με την περιβαλλοντική μελέτη και με την απάντληση 

που περιέχονται μέσα στην άδεια της επιχείρησης. Αυτό ζητάμε, τη 

νομιμότητα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, κ. Κωνσταντίνου, είναι σαφές. Ευχαριστούμε πολύ. Ο 

κ. Δήμαρχος.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ευχαριστώ, κα Πρόεδρε.  

Να πω εισαγωγικά ότι περιμένω να κλείσει ο πρώτος κύκλος για να μιλήσω, 

για να υπάρξει δεύτερος, για να μιλήσω ξανά άμα χρειάζεται. Αν όμως ζητάνε 

δεύτερη φορά, τρίτη ,το λόγο πριν, δεν παρεμβαίνω, δεν θέλω να διακόπτεται 

κανένας, το έχω πει όλες τις φορές. Αν χρειαστεί να το συζητήσουμε και είμαι 

και από τους ανθρώπους που καθ’ υπέρβαση και έχω ζητήσει και συγγνώμη 

από την Πρόεδρο πολλές φορές, να δοθεί και τρίτη και τέταρτη φορά ο λόγος, 

αν χρειαστεί κάτι να διευκρινιστεί συμπληρωματικά. Άρα αυτό για να το 

καθαρίσουμε, όταν μου δίνουν το λόγο, παίρνω το λόγο και καταθέτω την 

άποψή μου, ένα αυτό.  

Δεύτερον, δεν έχει κανένας από το δήμο να φοβηθεί κάτι, ούτε το 

προηγούμενο Τοπικό, ούτε το σημερινό Τοπικό, ούτε ο Δήμαρχος, ούτε ο 

Αντιδήμαρχος, ούτε κανένας. Τρίτον, ο Δήμαρχος προσωπικά έχει παρέμβει 

και από την αρχή, από τα προηγούμενα χρόνια και μέσω του φορέα του 
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Κορινθιακού Κόλπου και μετά τις παρεμβάσεις και στο Δημοτικό Συμβούλιο, 

που πάρθηκε το 2014, το 2016, μία απόφαση, πότε ήταν, μετά από αυτό 

έγιναν έλεγχοι από το αρμόδιο όργανο, που δεν είμαστε εμείς όμως, για τον 

έλεγχο πορείας των ενεργειών. Ξεκάθαρο, σωστά το είπε ο Αντιδήμαρχος, δεν 

είναι ευθύνη δική μας ούτε να βάλουμε τα πρόστιμα, ούτε να δούμε τις 

αδειοδοτήσεις ή να τις δώσουμε ή να τις χορηγήσουμε ή να τις ανακαλέσουμε 

ή οτιδήποτε άλλο.  

Έχουμε όμως υποχρέωση να παρακολουθούμε τι γίνεται και πού είναι τα 

πράγματα. Κανένα συγχωροχάρτι για κανέναν. Δεύτερον, οι διαδικασίες 

αδειοδότησης, και θα σας πω γιατί το λέω αυτό, όπως ξέρετε πάρα πολύ καλά 

σε ό,τι έχει να κάνει σε λιμενικά έργα είναι αρκετά χρονοβόρες. Εκείνο, λοιπόν, 

που πρέπει να γίνεται είναι αυτό που θέλει να κάνει η εταιρία, που έχει 

ζητήσει, να αδειοδοτηθεί. Αυτό τουλάχιστον είναι στην άποψή της ο επίσημος 

ισχυρισμός, αυτό που θέλω να κάνω δεν μου έχουν δώσει άδεια να το κάνω. 

Κανένας δεν απολογείται για την εταιρία και το Τοπικό Συμβούλιο, μπράβο 

του, ήρθε επιτόπου, ήρθαν όλες οι παρατάξεις, για αυτό δεν βλέπω το λόγο 

της αντιπαράθεσης, ούτε ως προς το Τοπικό Συμβούλιο ή τον Πρόεδρο 

συγκεκριμένα, αφού ήταν άπαντες παρόντες. Άμεσα έγινε επικοινωνία με τον 

υπεύθυνο της εταιρίας, ο οποίος δήλωσε μπροστά σε όλους ότι, ξέρετε κάτι, 

περιμένουμε, είμαστε στην τελευταία φάση αδειοδότησης στην Κτηματική 

Υπηρεσία. Άρα έχουν πάρει όλες τις εγκρίσεις από τα συναρμόδια, γιατί δεν 

παίρνεις από μία Υπηρεσία, ούτε από ένα Υπουργείο έγκριση, παίρνεις από 

πολλές και η τελευταία είναι, αυτό το θυμίζω στους παλαιότερους, που θέλαμε 

πολύ καιρό να πάρουμε στο τέλος την άδεια εμείς, στην Παραλία Τολοφώνα 

για παράδειγμα, να μπούμε στη θάλασσα να κάνουμε έργο, να μπει ο φορέας 

εκτέλεσης του έργου, που εκεί ήταν η Περιφέρεια και δυσκολευτήκαμε τότε.  

Το λέω ως παράδειγμα ότι την τελευταία έγκριση τη δίνει η Κτηματική 

Υπηρεσία, ότι τα έχεις πάρει όλα μέχρι εδώ, για να σε εγκρίνω να μπεις μέσα 

θα τα ελέγξω για να σε αφήσω να κάνεις το έργο σου, είτε είσαι Περιφέρεια, 

είτε είσαι δήμος, είτε είσαι Υπουργείο, είτε είσαι ιδιώτης. Το λέω προς 

επεξήγηση. Αυτό τουλάχιστον ισχυρίστηκε η εταιρία, που δεν είχα λόγο να το 

αμφισβητήσω και απευθύνθηκε και σε εμένα και στο Τοπικό Συμβούλιο 

ταυτόχρονα πριν από ένα μήνα περίπου, 20 ημέρες, πότε βρεθήκαμε εδώ. 
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Άρα, δεν μπαίνει κάποιο θέμα ότι δεν υπάρχει ενημέρωση. Η τοπική κοινωνία 

μέσω και του Δημάρχου και του Τοπικού Συμβουλίου έχει αυτή την 

ενημέρωση που έχει, που σας δίνω και τώρα και δεν είναι κάτι κρυφό.  

Ξεκαθαρίζουμε για αυτό, τίνος είναι αρμοδιότητες, ξεκαθαρίζουμε όμως ότι ο 

δήμος συμμετέχει στο Κέντρο Ελέγχου Περιβάλλοντος, μέσα στο ΚΕΠΕ, με 

εκπρόσωπό του. Μπορεί να παρέμβει, έχει αρμοδιότητα ο Αντιδήμαρχος να 

ελέγξει τι γίνεται, τι δεν γίνεται, να ελέγξει την ορθότητα αυτών που 

ακούστηκαν, να ελέγξει την πορεία, πότε θα βγουν και πρέπει να γίνεται, 

καμία αντίρρηση και σε αυτό συμφωνούμε. Δεν κατηγορώ την παράταξη που 

έφερε για να εκδηλώσει το ενδιαφέρον. Από εκεί και πέρα τώρα, να 

προκαταλάβουμε ή να λέμε τη λέξη κόλαση για τη Χιλιαδού ή να λέμε 

δεδομένη επιβάρυνση, εγώ δεν μπορώ να το πω αυτό.  

Η έλλειψη αδειοδότησης αν είναι τεκμηριωμένη ή όχι, να το ρωτήσει και ο 

Αντιδήμαρχος και οι παρατάξεις και το Τοπικό και η διαπαραταξιακή και 

οτιδήποτε άλλο, την πορεία των ενεργειών και αν ορθώς μας ενημέρωσε η 

εταιρία, ότι σε κάποιους μήνες τελειώνουμε, είμαστε στην τελευταία φάση. Και 

πρέπει να το ελέγξουμε αυτό, λέω εγώ, και πρέπει να το δει αυτό και ο 

Αντιδήμαρχος. Έτσι νομίζω έχουν τα πράγματα, σε σχέση με το Τοπικό, 

καλώς ενήργησε, καλώς ενημερώθηκε, έτσι έχουν και με την παράταξη που 

έφερε το θέμα. Δεν το έφερε κανείς με κακή πρόθεση, αυτό εκτιμώ και είναι 

πραγματικό το ενδιαφέρον. Τώρα, πίσω από αυτό να φτιάξουμε πόσο φταίει ο 

Πρόεδρος που τον συμπαθούμε κάποιοι ή όχι, πόσο φταίει ο Δήμαρχος 

μάλλον που δεν το έλυσε αυτό το θέμα και δεν έβαλε τα πρόστιμα νωρίτερα ή 

κάτι άλλο, αν θέλετε να κάνουμε και με αυτό, να πω κάτι, με τη Χιλιαδού δεν 

παίζουμε και με καμία περιοχή δεν παίζουμε. Δεν μπορεί να αφήνουμε άλλα 

υπονοούμενα και άλλες αιτιάσεις στον αέρα.  

Άρα, θεωρώ καταρχήν, θεσμικός είναι ο ρόλος, που ήρθε μία παράταξη και 

βάζει ένα ψήφισμα. Όμως θα πρέπει να είναι στοχευμένο στη διερεύνηση, στο 

πραγματικό, στο νόμιμο, στο υποχρεωτικό ενδιαφέρον του δήμου, της τοπικής 

κοινωνίας, να ενημερωθεί για τις επόμενες ενέργειες και ποια θα είναι η 

εξέλιξη. Το να βάλουμε ένα χρονοδιάγραμμα ένα μήνα και η άδεια να ξέρουμε 

ότι αντικειμενικά θέλει δύο μήνες, παράδειγμα το λέω, δεν έχει και τόσο 

ανάγκη. Δεν σημαίνει όμως αυτό δεν θα ζητήσουμε τον έλεγχο, δεν θα 
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ζητήσουμε την ενημέρωση επίσημα ποια είναι, αν όντως αυτά που μας λέει η 

εταιρία ισχύουν ή όχι και πότε επιτέλους θα τελειώσουν. Να πω και κάτι; Αν 

μπορούμε να τη βοηθήσουμε την εταιρία κάπου, για να τελειώσει, αν αυτό 

είναι το πραγματικό της πρόβλημα και δεν είναι κάτι άλλο, για να πάρει αυτή 

την άδεια και να το φτιάξει αύριο, όχι μεθαύριο, όσο γίνεται νωρίτερα. Δεν έχει 

κανένας λόγο να μην το κάνει αυτό και θεωρώ ότι σε αυτή την κατεύθυνση 

είναι και οι ενέργειες που έχει κάνει μέχρι τώρα ο Αντιδήμαρχος.  

Το Τοπικό δεν μπορούσε να κάνει κάτι παραπάνω από αυτό που έκανε και 

καλώς το έκανε. Σωστά η παράταξη βάζει αυτό το θέμα που έβαλε και δεν 

λέω όχι, απλά δεν πρέπει να προλάβουμε, συνάδελφοι, τους 

χαρακτηρισμούς, το φταις εσύ περισσότερο, φταίει ο άλλος λιγότερο ή δεν 

ξέρω τι. Δεν με αφορά εμένα, για εμένα πείτε ό,τι θέλετε, αλλά δεν έχει θέμα 

εδώ να μοιράσουμε. Άρα πρέπει, για να πάμε με ένα ψήφισμα ομόφωνο, θα 

ζητήσω από τους καταθέτοντες το ψήφισμα και τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο να 

φτιάξουν αυτό που χρειάζεται για να αποτυπωθεί, συνάδελφοι, το ενδιαφέρον, 

το πραγματικό ενδιαφέρον-αγωνία της τοπικής κοινωνίας να δουλεύουν όλα 

σωστά. Ούτε τελεσίγραφα μπορούμε να βάλουμε εμείς, ούτε να 

προδικάσουμε ότι εκεί έχει γίνει καταστροφή, ούτε οτιδήποτε άλλο. Το να 

ζητήσουμε ενημέρωση, το να ξέρουμε τι γίνεται και να έρθει αυτή η 

ενημέρωση και δικαίωμά μας είναι και υποχρέωσή μας είναι και υποχρέωσή 

προς τον κόσμο είναι.  

Θα παρακαλέσω, λοιπόν, τον κ. Λάιο, που είναι επικεφαλής παράταξης 

αφενός και που έχουν φέρει το ψήφισμα, δεν θα ζητήσω να το πάρει πίσω, θα 

ζητήσω να έρθει σε μια διαδικασία, εκφράζοντας αυτό το ενδιαφέρον, την 

αγωνία όλων μας, που νομίζω όλοι συμφωνούμε σε αυτό και να δούμε τι 

θέλουμε ακόμα, τρεις μήνες, 23 μήνες ή θα το συζητάμε εδώ και το 2027, αν 

είμαστε καλά όσοι είμαστε εδώ και αν είμαστε εδώ. Να ξέρουμε τι πραγματικά 

γίνεται. Θεωρώ ότι αυτό είναι το ενδιαφέρον και θέλω να σας παρακαλέσω, κ. 

Λάιε, να το δείτε, να διαμορφωθεί έτσι το ψήφισμα, για να μπορεί να πάει και 

ομόφωνα. Αυτή την πρόταση κάνω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ο κ. Γεραντώνης, δευτερολογία.  
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ΓΕΡΑΝΤΩΝΗΣ: Επειδή ο Δήμαρχος είπε μία λέξη, κόλαση, την οποία την 

είπα εγώ, εγώ θα τον παρακαλέσω και είναι και μία πρόταση ολοκληρωμένη 

εκτός αν κόλλησε στη λέξη αυτή.  

Εγώ είπα ότι οι απόγονοί μας, μας παρέδωσαν έναν επίγειο παράδεισο και 

εμείς σε 30 χρόνια παραδίδουμε μία κόλαση. Μην απομονώνει λέξεις. 

Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ. Ασημάκης.  

ΑΣΗΜΑΚΗΣ: Στον κανονισμό λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου 

αναφέρει μέσα πως κατά την άσκηση των αρμοδιοτήτων του λαμβάνει υπόψη 

την ανάγκη της υψηλής ποιότητας περιβαλλοντική προστασία και προστασία 

της πολιτιστικής κληρονομιάς, καθώς και την ανάγκη προώθησης της 

βιώσιμης ανάπτυξης της περιοχής του δήμου.  

Άρα, είναι άμεσα στις αρμοδιότητες του Δημοτικού Συμβουλίου να ελέγχει και 

όλα αυτά που γίνονται μέσα στο δήμο, να καταγράφει και να ενημερώνει τις 

αρμόδιες Υπηρεσίες. Εγώ δεν μπορώ να καταλάβω για αρχή, η ΑΕΠΟ βγήκε 

το 2009, θέλει 12 χρόνια για να βγει ο αγωγός 200 μέτρα; Τι άλλα χρειάζεται 

για να βγει; 12 χρόνια; Δηλαδή δεν είναι λίγο παράλογο 12 χρόνια να μην 

μπορούμε να φτιάξουμε έναν αγωγό και πώς έχει γίνει; Δηλαδή θέλει 

καινούρια αδειοδότηση τώρα για να φτιαχτεί ο αγωγός αυτός, αφού μέσα στην 

ΑΕΠΟ του 2009 προβλεπόταν για να γίνει; Επίσης, δεν είναι μόνο το 

πρόβλημα του αγωγού, δεξιά και αριστερά βγαίνουν ύδατα, τα οποία δεν 

ξέρω αν είναι καλά ή κακά, αυτό θα μας το πει χημικός όταν θα κάνει 

ανάλυση, αλλά δημιουργούν έλη και τα έλη σίγουρα δεν είναι καλά και αυτό  

είναι ένα πρόβλημα, περιβαλλοντικό πρόβλημα, γιατί έτσι λέγεται. Οτιδήποτε 

μας περιβάλει και δεν είναι σωστό έχει πρόβλημα, οπότε να μην παίζουμε με 

τις λέξεις.  

Σίγουρα μπορεί το ψήφισμα να θέλει μία μικρή διόρθωση, αλλά το κυριότερο 

δεν είναι μόνο το ψήφισμα ή να δώσουμε ένα μήνα περιθώριο, είναι μία 

υποχρέωση που είχαν εδώ και 12 χρόνια και ο δήμος δεν πίεσε αρκετά την 

εταιρία για να το λύσει και αν δεν είχε τις άδειες από το 2009 μέχρι τώρα 

κακώς δεν τις είχε, για να βάλει τον αγωγό. Εκεί έχει ολιγωρήσει ο δήμος. 

Άρα, θα συμφωνήσω με τον κ. Πολίτη, πρέπει άμεσα να κινηθούμε, να 
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ενημερώσουμε τους αρμόδιους φορείς, για να πιέσουμε την εταιρία να κάνει 

ό,τι έχει αδειοδοτηθεί. Τώρα, αν υπάρχουν άλλες παρανομίες, αυτό δεν 

μπορούμε να το κρίνουμε εμείς, οι αρμόδιοι φορείς μπορούν να το δουν. 

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κα Καζανά.  

ΚΑΖΑΝΑ:  Γεια σας πάλι.  

Ακούω τόση ώρα βαρύγδουπες κουβέντες. Καταρχήν, να ενημερώσω και τον 

κ. Γεραντώνη, οι απόγονοί μας είναι τα παιδιά μας, όπως είπατε 

προηγουμένως και δεν είναι οι παππούδες μας, που μας παρέδωσαν αυτή τη 

γη. Άκουσα για άλλη μία φορά βαρύγδουπες κουβέντες, παραλάβαμε 

παράδεισο και θα παραδώσουμε, λέει, κόλαση στα παιδιά μας. Από πού και 

ως πού κόλαση; Στη Χιλιαδού αυτήν τη στιγμή έχουμε επισκεψιμότητα πάνω 

από 4.000 ανθρώπους, που έρχονται για να κάνουν τα μπάνια τους, τις 

διακοπές τους, από Αγρίνιο, από Πάτρα, από παντού. Ένα αυτό. Δεύτερον, οι 

ειδικοί, κ. Ασημάκη, δίνουν γαλάζια σημαία, δόξα τω Θεώ, εδώ και χρόνια στη 

Χιλιαδού, ούτως ώστε για να δώσουν τη γαλάζια σημαία, έχουν εξετάσει τα 

ύδατα και τα κρίνουν πάρα πολύ καθαρά.  

Τρίτον, αυτό που θα ήθελα να πω είναι ότι νιώθω ότι ο κ. Λάιος, και τον 

βλέπω ότι συναινεί, με την κατάφαση που κουνά το κεφάλι του, ότι κάποια 

πράγματα ίσως δεν έχουν διατυπωθεί σωστά μέσα στο έγγραφο. Συμφωνώ 

απολύτως, να το αλλάξουμε γιατί πιστεύω ότι έχει όλη την καλή διάθεση, 

όπως έχει όλη την καλή διάθεση και ο κόσμος που μας παρακολουθεί και 

εμείς οι ίδιοι και ο Δήμαρχος και η Διοικούσα Αρχή και πολλοί συνάδελφοι, 

προς το όφελος και προς το καλό και όχι βρήκαμε ένα πρόβλημα, να το 

πούμε γιατί πρέπει να βρούμε ένα πρόβλημα σήμερα για να πούμε απλά για 

να το πούμε. Από πού το είδατε εσείς αυτό, ότι παραδίδουμε κόλαση, κ. 

Γεραντώνη και είστε και της περιοχής; Γιατί και εγώ της περιοχής τυχαίνει να 

είμαι. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ. Ο κ. Ταράτσας, ανεξάρτητος Δημοτικός 

Σύμβουλος.  
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ΤΑΡΑΤΣΑΣ: Να επανέλθω πάλι στην ουσία του θέματος, είμαι και εγώ κατά 

του ψηφίσματος, όπως είναι αυτήν τη στιγμή, γιατί στην ουσία ... το πρόβλημα 

σε εμάς, ότι εμείς δεν κάναμε κάτι καλά.  

Δηλαδή καταδικάζουμε το δήμο σαν  θεσμό. Από εκεί και πέρα θα ήθελα να 

προτείνω και στον κ. ... γιατί και εγώ δεν κατάλαβα ποιες είναι αυτές οι 

απαραίτητες ενέργειες, ακούω για απαραίτητες ενέργειες κ.λπ. Στους 

επόμενους μήνες ο δήμος κάνει αυτές τις ενέργειες που πρέπει να κάνει, να 

επανέλθει με ερώτημα αν έχουν γίνει ή δεν έχουν γίνει. Μην καταδικάζουμε, 

δηλαδή, την τοπική κοινότητα ή το δήμο αν δεν έχει κάνει κάτι, το οποίο δεν 

ξέρουμε εμείς οι ίδιοι τι ήταν αυτό που πρέπει να κάνει. Όλοι συμφωνούμε, 

υπάρχουν περιβαλλοντικές επιπτώσεις από τη συγκεκριμένη εταιρία, να 

περιμένουμε ότι έγιναν αυτές οι ενέργειες και να μας πουν μετά από ένα μήνα 

ότι έγιναν, ένα, δύο, τρία, τέσσερα, πέντε πράγματα. Μην προχωρήσουμε 

δηλαδή αυτήν τη στιγμή σε αυτό το ψήφισμα όπως είναι. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ. Καραχάλιος δεν έχει πάρει το λόγο.  

ΚΑΡΑΧΑΛΙΟΣ: Όταν κατατίθεται ένα ψήφισμα και προφανώς το ψήφισμα 

που κατέθεσε απόψε η παράταξη του κ. Λάιου προσπαθεί να λύσει ένα 

υπαρκτό πρόβλημα ή να δημοσιοποιήσει ή να ενημερώσει ή οτιδήποτε, 

προκύπτει από τη συζήτηση και νομίζω ότι ο κ. Λάιος, απ’ ό,τι κατάλαβα 

αποδέχεται κάποιες τροποποιήσεις.  

Λέω, για να γίνω σαφής, τις τροποποιήσεις που ανέφερε ο κ. Πολίτης, σαν 

αρμόδιος Αντιδήμαρχος και τις δεσμεύσεις, γιατί άκουσα και τη λέξη δέσμευση 

που ανέλαβε. Θεωρώ ότι με κάποιες τροποποιήσεις, τις οποίες πιστεύω ότι 

και η παράταξη που έχει καταθέσει το ψήφισμα θεωρώ ότι θα τις κάνει δεκτές, 

να προχωρήσουμε, να κλείσουμε την κουβέντα, ώστε να γίνουν αυτές οι 

ενέργειες που πρέπει να γίνουν και σε εύλογο χρονικό διάστημα είμαστε εδώ, 

να ελέγξουμε αν αυτά που πρέπει να γίνουν από τις αρμόδιες Υπηρεσίες και 

από την εταιρία γίνονται, οπότε να δούμε την περαιτέρω πορεία και πώς θα 

προχωρήσει παραπάνω η κατάσταση εκεί. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Ζέτος. Δεν θα δώσω ξανά το λόγο στον κ. Γεραντώνη, έχει 

πάρει ήδη το λόγο δύο φορές, έχει απαντήσει, δεν γίνεται να απαντά κάθε 



 

33 
 

φορά που θα παίρνει το λόγο κάποιος άλλος, ας μιλήσει τελευταίος. Πρέπει να 

το κλείσουμε αυτό το θέμα. Ο κ. Ζέτος.  

ΖΕΤΟΣ: Απ’ ό,τι γνωρίζετε, αγαπητοί συνάδελφοι, εγώ είμαι κατά των 

ψηφισμάτων.  

Στη συγκεκριμένη περίπτωση όμως ότι ήτο καλοπροαίρετο, θεωρώ ότι ίσως 

υπάρχει πρόβλημα και βάζω το ίσως γιατί δεν είναι προϋπόθεση, ούτε 

υπάρχει ευθύνη από τη Δημοτική Αρχή, οπότε με ένα ρετουσάρισμα του 

ψηφίσματος, σε συνεργασία της Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου και του 

κ. Λάιου, θα πρέπει απόψε να ψηφίσουμε και να ψηφίσουμε θετικά σε αυτό το 

ψήφισμα. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Παλασκώνης.  

ΠΑΛΑΣΚΩΝΗΣ: Κυρία Πρόεδρε, κ. συνάδελφοι, εγώ βέβαια είμαι βουνίσιος, 

δεν είμαι θαλασσινός και δεν ξέρω και πολλά από θάλασσα.  

Εκείνο που ξέρω, επειδή ο κ. Δήμαρχος μου έχει δώσει τις γαλάζιες σημαίες 

εδώ και τέσσερα-πέντε χρόνια, άκουσα μερικούς συναδέλφους ότι η παραλία 

η Χιλιαδού, μία από τις πράγματι καλές παραλίες, που έχουμε βραβευθεί 

κιόλας για τις παραλίες μας, άρα δεν καταστρέφουμε αυτήν τη στιγμή, 

φτιάχνουμε σαν Δημοτική Αρχή που είναι και για αυτό ζήτησα το λόγο να 

μιλήσω. Εάν πράγματι η παραλία είχε πρόβλημα στο βαθμό ότι η έλξη του 

τουρισμού, των ανθρώπων από τις γύρω περιοχές, από Μεσολόγγι, Αγρίνιο, 

Κατοχή, Πάτρα, ακόμα και από Αίγιο και τα άλλα χωριά μας, τα ορεινά και 

ακόμα από το νομό μας έρχονται, δεν πιστεύω αυτήν τη στιγμή να έχει 

πρόβλημα η παραλία, γιατί οι ειδικοί θα το έβλεπαν. Για να πάρεις τη γαλάζια 

σημεία περνάς από 300 κύματα, κοσκινίζουν τα πάντα. Ένα λιθαράκι να 

βρουν, ένα γυαλάκι να βρουν κόβουν σημαίες. Ξέρετε ότι η Αιτωλοακαρνανία 

και η Ναύπακτος και το Μεσολόγγι έχασαν πολλές σημαίες και πόσες ακόμα 

παραλίες;  

Εμείς δεν τις χάσαμε, παρά πήραμε και βραβείο και έχουμε και βραβεία για τις 

παραλίες μας. Αυτό ήθελα να πω. Βέβαια τώρα για τα λύματα, αν υπάρχουν ή 

δεν υπάρχουν, δεν είναι τώρα εδώ. Ο κ. Ευσταθίου είναι χρόνια στην Τοπική 

Αυτοδιοίκηση, που είναι στο Δήμο Ευπαλίου, ξέρει το Νηρέα από τη γέννησή 

του. Αυτό το θέμα πιστεύω ότι ο κ. Λάιος είναι ένας αξιόλογος άνθρωπος, η 
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παράταξή του και αυτός, που για το θέμα του ψηφίσματος να το εξετάσουμε, 

όπως είπε και ο Αντιδήμαρχος και θα πω και τα καλά λόγια και ο αρχηγός της 

Αντιπολίτευσης, ο κ. Φλώρος, να το δούμε με άλλο μάτι, όπως και ο 

Δήμαρχος, παρά να πάρουμε αποφάσεις γρήγορες, οι οποίες πιστεύω ότι 

είναι κακό και για τον τόπο μας, για την περιοχή μας και για τις επιχειρήσεις. 

Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ. Γκίκας.  

ΓΚΙΚΑΣ: Μπορεί να μην υπάρχει πρόβλημα σε αυτό το σύστημα που έχει 

αυτό το εργοστάσιο.  

Από εκεί και πέρα όμως, από τη στιγμή που λέει ότι έπρεπε να έχει αγωγό 

200 μέτρα, από αυτά που άκουσα και από αυτήν τη στιγμή που αυτήν τη 

στιγμή δεν υπάρχει, είναι χαλασμένος, δεν ξέρω τι έγινε, πρέπει εμείς σαν 

Δημοτική Αρχή να το κοιτάξουμε. Να δούμε τι λέει η μελέτη του, με τι άδειες 

έχει βγει και να δούμε, να βγούμε στις αρμόδιες Υπηρεσίες να έρθουν να 

κάνουν έλεγχο, είτε Λιμεναρχεία, είτε Υπουργεία, τι είναι, να φτιάξει τον 

αγωγό, γιατί αν δεν φτιάξει τον αγωγό μπορεί σήμερα να μην έχουμε 

πρόβλημα και να έχουμε και γαλάζιες σημαίες, να έχουμε τα πάντα, το αύριο 

δεν το ξέρει κανείς. Από τη στιγμή που λέει η μελέτη ότι πρέπει να έχει 200 

μέτρα αγωγό, αυτό πρέπει να έχει. Αυτό πρέπει να κοιτάξουμε με τον αρμόδιο 

Αντιδήμαρχο και το Δήμαρχο, που κακώς τόσα χρόνια δεν το ελέγξαμε, γιατί 

έχουν όλοι μερίδιο ευθύνης αν υπήρχε τέτοιο θέμα και δεν το ελέγξαμε να 

γίνει. Δεν είναι κάτι κακό.  

Πρέπει όμως να αναγκάσουμε το κάθε εργοστάσιο, την κάθε εταιρία, το κάθε 

μαγαζί, ό,τι είναι, να είναι μέσα στα πλαίσια της νομιμότητας. Δεν είπαμε, ας 

μην είναι και 100%, ας είναι 90%, αλλά άμα δεν υπάρχει όμως καθόλου 

αγωγός αύριο μπορεί να έχουμε πρόβλημα εκεί πέρα. Δεν μπορώ να 

καταλάβω γιατί μερικοί Σύμβουλοι, πάλι σας το λέω, είστε τόσο επιθετικοί. 

Συζητάμε. Δεν τσακωνόμαστε, συζητάμε. Καθένας λέει τις απόψεις του και 

προχωράμε να διαμορφώσουμε ένα ψήφισμα όπως πρέπει ή να δώσουμε 

στον κύριο Αντιδήμαρχο να πάει να το ελέγξει και να κάνει τις νόμιμες 

διαδικασίες προς τα Υπουργεία, προς τα Υγειονομικά, προς τα Λιμενικά κ.ο.κ. 

Δεν είναι το θέμα αν θα γίνει σήμερα ή αν θα γίνει αύριο, πρέπει να γίνει 
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όμως, γιατί εδώ μιλάμε τώρα από το 2009 και από το 2013. Όλα αυτά τα 

χρόνια, άρα, λειτουργούσε χωρίς αγωγό. Κακώς. Κακώς, αυτό λέμε. Δεν 

είπαμε τίποτα, ποιος φταίει, ποιος δεν φταίει και τι κάνουμε.  

Πρέπει όμως αύριο να κάνουμε στους αρμόδιους, ο κ. Πολίτης, που είναι 

αρμόδιος Αντιδήμαρχος, να κοιτάξει και με επιστολές και ακόμα να πάει και με 

ραντεβού να τον βρει τον ίδιο τον κ. Νηρέα, εκεί πέρα ποιος είναι αρμόδιος και 

να δούμε πού είμαστε και τι κάνουμε. Να τελειώνουμε από αυτό το πράγμα, 

έχουμε μία ώρα εδώ πέρα και λέμε ποιος φταίει ή ποιος δεν φταίει και πώς θα 

το κάνουμε, αλλιώς θα το αλλάξουμε. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διευκρίνιση ο κ. Ασημάκης; 

ΑΣΗΜΑΚΗΣ: Ναι, θα ήθελα μία διευκρίνιση λίγο. Επειδή ακούω για τις 

γαλάζιες σημαίες και για τους 4.000 ανθρώπους που επισκέπτονται τη 

Χιλιαδού, γνωρίζουν σε ποιο σημείο είναι ο Νηρέας; Δεν έχει καμία σχέση με 

την παραλία που πάνε οι  4.000 επισκέπτες, ούτε με το σημείο που είναι η 

γαλάζια ακτή. Αυτά ταυτίζονται. Στην άλλη παραλία θα ήθελα να μου πουν 

πόσοι επισκέπτες πηγαίνουν; Νομίζω και ο Πρόεδρος θα γνωρίσει και η κα 

Καζανά θα γνωρίζει, όλοι οι ντόπιοι κάτοικοι θα γνωρίζουν να μου πουν 

ακριβώς εκεί μπροστά στο Νηρέα πόσοι πηγαίνουν για μπάνιο. Θα ήθελα να 

μου πουν αυτά, ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για να κλείνει το θέμα. Κύριε Λάιε. Ανοίγω το μικρόφωνο και 

στον κ. Πολίτη, τον Αντιδήμαρχο.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Να βοηθήσω τη συζήτηση, πριν δώσετε στον κ. Λάιο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Πολίτη, μισό λεπτό. Μισό λεπτό, επειδή έχουμε και 

συζητάμε μία ώρα, εδώ υπάρχει ένα συγκεκριμένο ψήφισμα προς ψήφιση και 

μία συγκεκριμένη πρόταση από τον κ. Λάιο. Για να φύγουμε, λοιπόν, από τις 

προσωπικές αντεγκλήσεις κ.λπ., όπως βλέπω, γιατί δεν θα τελειώσει ποτέ, 

είναι ατέρμονη αυτή η συζήτηση, κ. Λάιε, για να διευκολύνουμε λίγο την 

κατάσταση, συμφωνείτε να πάμε σε ένα ψήφισμα, να το διαμορφώσετε από 

κοινού με τον κ. Πολίτη σωστά, ώστε να προχωρήσουμε σε ψήφιση και να 

πάμε ομόφωνα στην ψήφιση του συγκεκριμένου ψηφίσματος ή εμμένετε σε 

αυτή σας την πρόταση ως έχει;  
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ΛΑΙΟΣ: Λοιπόν, συμφωνώ να κάνει τελική πρόταση ο κ. Πολίτης, να 

διαμορφώσουμε ένα κοινό πλαίσιο για να έχουμε μία ομοφωνία, για να 

προχωρήσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, να τελειώσει, λοιπόν, η συζήτηση εδώ. Ναι, κ. Πολίτη.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Να διατυπώσω την οριστική μου, κα Πρόεδρε; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Δύο πράγματα, να βοηθήσω τη συζήτηση.  

Αφενός θεωρώ αναγκαία τη λήψη του ψηφίσματος, γιατί ο δήμος εκφράζεται 

μέσα από το Δημοτικό Συμβούλιο και να πάει στο Νηρέα. Δεν είμαστε να πάμε 

στο Υπουργείο αυτήν τη στιγμή. Η επιστολή μας αυτή, το ψήφισμά μας, θα 

διαβιβαστεί, όπως λέει και η επιστολή του κ. Λάιου, ακριβώς όπως το λέει, 

προς το Νηρέα.  

Αξιότιμοι κύριοι, κ.λπ., φτάνει στο σημείο που λέει, για την άμεση και ασφαλή 

επίλυση του ζητήματος. Κόβουμε τις λέξεις, περιβαλλοντικού προβλήματος 

που υποβαθμίζει την παραλία της Χιλιαδούς. Τα γράφω για να τα δει και ο κ. 

Μπάκας. Μόνο αυτό αφαιρούμε σε αυτή την παράγραφο και από κάτω που 

λέει, αν εύλογο χρονικό διάστημα ενός μηνός, τίποτα, εξουσιοδοτεί τον 

αρμόδιο Αντιδήμαρχο για τις απαραίτητες ενέργειες, προκειμένου να 

διαπιστωθεί η ύπαρξη ή μη περιβαλλοντικού ζητήματος. Αυτό, το Δημοτικό 

Συμβούλιο. Αυτό είναι το ψήφισμα.  

ΛΑΙΟΣ: Εντάξει, συμφωνώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτή είναι, λοιπόν, η πρόταση.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Αυτή είναι η τελική πρόταση και θέλω να πω και κάτι άλλο, μία 

διευκρίνηση, γιατί ήθελα το λόγο να διευκολύνω.  

Ο Νηρέας, όταν απολογήθηκε στο ΚΕΠΕ, το 2018, παρέβαλε και τα έχω όλα 

τα έγγραφα, τις γνωμοδοτήσεις των Υπηρεσιών, αυτές που ανέφερε ο κ. 

Δήμαρχος, που είναι χρονοβόρες, που πήρε τις αδειοδοτήσεις από αυτούς, οι 

οποίες είναι το 2017 οι περισσότερες, Υπουργείο Τουρισμού, Υπουργείο 

Ναυτιλίας, Εφορία Αρχαιοτήτων, Εναλίων νομίζω, σωστά, ΓΕΝ. Όλες αυτές τις 

έχει πάρει, είναι σχεδόν έτοιμος, δεν θα τον δικάσουμε. Θα τον ακούσουμε και 

αυτόν, εμάς όμως η γνώμη μας είναι ξεκάθαρη και διατυπώνεται μέσα από το 



 

37 
 

σημερινό ψήφισμα. Τώρα σας είπα και πάλι, η εικόνα γενικότερα, δεν θα 

κρύψω τα λόγια μου, δεν μου άρεσε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Πολίτη, συγγνώμη που σας διακόπτω, να μην 

επαναλαμβανόμαστε. Το έχουμε πει πάλι, εκατό φορές. Έχουμε συζητήσει το 

θέμα.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Εντάξει, ωραία. Τελείωσε, πάμε για ψήφιση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει συγκεκριμένη πρόταση, κοινή. Ελπίζω να έχουμε 

ομοφωνία, να προχωρήσουμε λοιπόν σε ψήφιση. Κύριε Δήμαρχε.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Πάμε για ψήφιση, τέλος.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κυρία Πρόεδρε, να πω κάτι. Έχουμε κάνει αυτή την πρόταση 

εδώ και ώρα, να μιλήσει ο καταθέτων, που έχει την ευθύνη του ψηφίσματος με 

τον Αντιδήμαρχο που έχει την ευθύνη διαχείρισης και βλέπω ότι υπάρχει μία 

συμφωνία.  

Είδα τη συγκαταβατική στάση του κ. Φλώρου, να δούμε μία λύση, να παρθεί 

ένα ψήφισμα ωραία, καμία αντίρρηση, να εκφραστεί η αγωνία του Δημοτικού 

Συμβουλίου. Να βάλουμε κάπου στην άκρη ότι φταίει και ο Δήμαρχος για όλα, 

για να συμφωνήσει και η παράταξη του κ. Ασημάκη, να τελειώνουμε. Γράψτε 

κάπου σε μία άκρη ότι φταίει ο Δήμαρχος για όλα, αυτό ήταν ο σκοπός και να 

τελειώσουμε, να πάει ομόφωνα το ψήφισμα, άμα χρειάζεται. Τρεις ώρες για να 

συζητήσουμε ένα ψήφισμα που επί της ουσίας ομονοούμε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να προχωρήσω σε ονομαστική ψηφοφορία. Η κα Καζανά 

Μαρία;  

ΚΑΖΑΝΑ: Υπέρ στο να συζητηθεί και να φτιαχτεί μία καινούρια πρόταση 

πλέον.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ήταν συγκεκριμένη, την ανέλυσε ο κ. Πολίτης. Είναι 

συγκεκριμένο το ψήφισμα, αναγνώστηκε.  

ΚΑΖΑΝΑ: Ναι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Ταράτσας.  

ΤΑΡΑΤΣΑΣ: Ναι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Δρόσος.  
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ΔΡΟΣΟΣ: Ναι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Λάιος. Μάλλον έχει πρόβλημα με τη σύνδεσή του.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Ναι, θα λέει φαντάζομαι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρόλα αυτά όμως δεν είναι. Ελπίζω μέχρι να τελειώσει, να 

μπορέσει να ξαναμπεί. Προς το παρόν τον προσπερνώ, θα τον εκφωνήσω 

αργότερα πάλι. Παπαλεξίου Ευθύμιος.  

ΠΑΠΑΛΕΞΙΟΥ: Υπέρ, όπως διατυπώθηκε από τον κ. Πολίτη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλλιαμπέτσος Χαράλαμπος. Ο κ. Καλλιαμπέτσος μας ακούει; 

Όχι. Ο κ. Ασημάκης. Βλέπω έχει πέσει το σήμα τους, δεν ξέρω τι γίνεται. Είναι 

απόντες πάντως προς το παρόν, θα κάνω μία προσπάθεια αργότερα. Ο κ. 

Παπαθανασίου.  

ΠΑΠΑΘΑΝΑΣΙΟΥ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μαρτέκας.  

ΜΑΡΤΕΚΑΣ: Συμφωνώ, υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Καγιάς.  

ΚΑΓΙΑΣ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Ζέκιος είναι απών. Ο κ. Γκίκας.  

ΓΚΙΚΑΣ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Γεραντώνης. Είναι απών. Ο κ. Φλώρος.  

ΦΛΩΡΟΣ: Υπέρ, με την προϋπόθεση ο κ. Πολίτης με τον κ. Λάιο αν χρειαστεί 

να βελτιώσουν ή να το φτιάξουν κάπως το κείμενο, γιατί αυτήν τη στιγμή έγινε 

μία πρόχειρη. Αυτήν τη στιγμή μας είπαν, κόβουμε-ράβουμε. Να το φτιάξουν, 

ένα κείμενο. Αν κόψεις και ράψεις κάτι μπορεί να βγουν άλλα πράγματα. Να 

το φτιάξουν, να το διαμορφώσουν στο πνεύμα το οποίο μιλήσαμε, το κείμενο. 

Αν χρειαστεί κάποια τροποποίηση να γίνει και να προχωρήσει το ψήφισμα 

όπως πρέπει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπέρ, λοιπόν;  

ΦΛΩΡΟΣ: Ναι, υπέρ. Να γίνει ρετουσάρισμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Χαρδαλούπας.  
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ΧΑΡΔΑΛΟΥΠΑΣ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Φλέγγας.  

ΦΛΕΓΓΑΣ: Υπέρ, με την τροποποίηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Πολίτης.  

ΠΟΛΙΤΗΣ: Προφανώς υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κα Παπαγεωργίου. Απούσα. Παλασκώνης.  

ΠΑΛΑΣΚΩΝΗΣ: Υπέρ, με την εισήγηση που κάνει ο Αντιδήμαρχος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μπαρμπούτης.  

ΜΠΑΡΜΠΟΥΤΗΣ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μαυρομμάτης.  

ΜΑΥΡΟΜΜΑΤΗΣ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καραχάλιος Δημήτριος.  

ΚΑΡΑΧΑΛΙΟΣ: Υπέρ, όπως διατυπώθηκε από τον κ. Πολίτη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Ζέτος είναι και αυτός απών, έχει βγει έξω από το σύστημα. 

Ευσταθίου.  

ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διαμαντόπουλος.  

ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά, ο δήμος δεν επαιτεί, ο δήμος εντέλλεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Γλυμίτσας.  

ΓΛΥΜΙΤΣΑΣ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η ομιλούσα υπέρ. Απόντες, λοιπόν, ο κ. Λάιος, αναγκαστικά 

γιατί δεν είναι μέσα, δεν υπάρχει καν, ο κ. Ασημάκης, ο κ. Καλλιαμπέτσος, ο κ. 

Ζέτος.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κυρία Πρόεδρε, να περιμένουμε λίγο μήπως μπουν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να διακόψω, δηλαδή;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, να περιμένουμε λίγο, ρωτήστε πάλι τα ονόματα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να τα περιμένουμε.  
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επαναλάβετε μία-δυο φορές παρακαλώ τη σειρά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχω τελειώσει την εκφώνηση, να επαναλάβω αλλά δεν βλέπω 

κάποιο αίτημα για να μπουν. Το να περιμένουμε σημαίνει διακοπή για πέντε 

λεπτά, γιατί μπορεί να τους πάρει και πέντε λεπτά να μπουν, δέκα. Νάτοι, 

μπαίνουν σιγά-σιγά.  

Διάλογοι εκτός πρακτικών 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μπάκας, ο κ. Λάιος τώρα μπαίνει. Συνδέθηκε ο κ. 

Ασημάκης;  

ΛΑΙΟΣ: Κυρία Πρόεδρε, εγώ έχω ψηφίσει ναι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Υπέρ ο κ. Λάιος. Ο κ. Ασημάκης.  

ΑΣΗΜΑΚΗΣ: Εγώ είχα κάνει και raise hand πριν τελειώσει η διαμόρφωση του 

ψηφίσματος, γιατί πέρα από τον αγωγό που είναι υποχρέωση, υπάρχουν και 

κάποιες διαρροές και πρέπει να διορθωθούν και αυτές. Για αυτό ήθελα να 

μπει και αυτό στο ψήφισμα μέσα, ότι πρέπει να διορθωθούν και οι 

περιβαλλοντικές αυτήν τη στιγμή ... 

ΠΟΛΙΤΗΣ: Θα τα δει το ΚΕΠΕ όταν θα πάει, θα το στείλω εγώ το ΚΕΠΕ. Θα 

τα δει όλα αυτά, Θάνο, μην αγχώνεσαι.  

ΑΣΗΜΑΚΗΣ: Οπότε λέμε ναι στο ψήφισμα και με αυτό προχωράμε, γιατί δεν 

άκουσα αν είπαμε κάτι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπέρ. Ο κ. Καλλιαμπέτσος.  

ΚΑΛΛΙΑΜΠΕΤΣΟΣ: Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, άρα μένει ο κ. Ζέτος και η κα Παπαγεωργίου, οι οποίοι 

ακόμα δεν έχουν συνδεθεί. Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Τοπικής 

Κοινότητας Μανάγουλης;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Και ο κ. Γεραντώνης.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Γεραντώνης είναι και αυτός εκτός. Δεν τον βλέπω, ακόμα 

δεν έχει μπει. Ο κ. Κωνσταντίνου, ο Πρόεδρος του Συμβουλίου Κοινότητας.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ: Υπέρ.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δήμαρχε, δεν μπορώ να περιμένω άλλο. Με συγχωρείτε, 

θα ολοκληρώσω την ψηφοφορία. Κατά πλειοψηφία, λοιπόν, εγκρίνεται το 

πρώτο θέμα προ ημερησίας διάταξης.  

................................ 

 

 


